
Zaječské krojované hody a hodky
Zaječští stárci a chasa Vás srdečně zvou na tradiční krojované hody, 

které se konají ve dnech 2. a 3. července 2016 a hodky 9. července 2016.

Karel IV.

Zaječské otevřené sklepy 2016

Fotbalové jaro nic moc

Myšlenky Kar-
la  IV.  překonaly 
staletí. 
Myslet si, že Ka-

rel IV. byl pohád-
kový princ, jemuž 
otec vložil na hlavu 

korunu, předal České království a žili 
všichni spokojeně až do smrti - to by 
byla opravdu jenom pohádka. 14. květ-
na 1316 se narodí Elišce Přemyslovně 
a Janu Lucemburskému syn Václav, 
později přejmenovaný Karel. Ve dvou 
letech je mocenským otcem odtržen 
od matky.

Krojované hody
Pátek 1. 7. 2016
18:00 Stavění máje

Sobota 2. 7. 2016
8:00 Zvaní spoluobčanů za doprovodu DH Zlaťanka
15:30 Krojovaný průvod šohajů. Šohaji se shro-
máždí pod vedením prvního stárka na hodovém 
place, odkud se vydají za doprovodu hudby k první 
stárce Kristýně Hrdinové, Nádražní 59 pro děvčice.
16:00 Převzetí hodového práva - krojovaná chasa 
požádá u obecního úřadu starostku o
udělení „Zaječského hodového práva“.
16:15 Odchod krojovaného průvodu pod máju do 
areálu TJ Sokol.
16:30 Zahájení hodové zábavy.

Neděle 3. 7. 2016 
9:00 Za doprovodu DH Lácaranka zvaní spoluo-
bčanů.
16:00 Šohaji se shromáždí pod vedením druhého 
stárka na hodovém place, odkud se vydají za dopro-
vodu hudby k druhé stárce Karolíně Damborské, 
Požární 439 pro děvčice.
16:30 Zahájení hodové zábavy.
24:00 Slavnostní předání hodů starým stárkům.

Hodky
Sobota 9. 7. 2016
16:00 Krojovaný průvod za doprovodu DH Lácaran-
ka. Šohaji se shromáždí pod vedením třetího stárka 
na hodovém place, odkud se vydají za doprovodu 
hudby k obecnímu úřadu pro děvčice. Průvod uli-
cemi Školní, Hlavní a Sadařská.
24:00 Půlnoční překvapení.
Trasa krojovaných průvodů může být změněna.
Vstupné na hodovou zábavu: 100,- Kč

Zaječští stárci a chasa
1. pár - Kristýna Hrdinová, David Franc
2. pár - Karolína Damborská, Tomáš Pálka
3. pár - Tereza Šťouračová, Lukáš Tišnovský
4. pár - Adriana Latýnová, Luboš Kuba
5. pár - Sabina Létalová, Matěj Kuba
6. pár - Valérie Zimmermannová, Daniel Janoušek
7. pár - Tereza Medková, Jiří Plíšek
8. pár - Kristýna Kneblová, Pavel Urbánek
9. pár - Denisa Kleinová, Paolo Isajský
10. pár - Aneta Řišicová, David Čížek
11. pár - Soňa Valentová, Aleš Víteček
12. pár - Marie Ambrožová, Jiří Podbřecký

Sklepníci: Josef Hrdina, Lenka Valentová, 
Michal Petrásek, Ondřej Latýn

Již brzké ranní slunce a modré nebe 
dává tušit, že to bude krásný den. Je 
sobota 21.5.2016 a v Zaječí vypukl třetí 
ročník otevřených sklepů. Po loňské 
nepřízni počasí, které z rozkopané 
obce vytvořilo bahenní lázně, to měl 
letošní rok zjevně napravit.

V  době  uzávěrky 
toho čísla chybělo se-
hrát do konce mistrov-
ské soutěže okresního 
přeboru mužů tři kola, 
takže když se formova-

ly tyto řádky nebylo ještě nic rozhod-
nuté. Mužstvo mužů hrající okresní 
přebor šlo sice do soutěže s ambicemi 
bojovat o postup, ale jarní část ročníku 
2015/2016 ho nezastihla v optimální 
formě. Nakonec z  toho byl celkem 
dramatický boj o zachování v soutěži. 
Vše se víceméně zkomplikovalo po-
rážkou 2:1 od od posledních Kostic. 
Zaječští sice zabojovali v Hustopečích, 
kde uhráli remízu 2:2 a nikdo by se 
nedivil, kdyby tam vyhráli.

celý text na str. 12

celý text na str. 14

celý text na str. 16

1/2016
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Vánoční koncert 27.12.2015 - Marián a Úlety z Velkých Bílovic Vánoční koncert 27.12.2015 - Skupina  POPOJEDEM

Tříkrálová sbírka 2016 Tříkrálová sbírka 2016

Dětský karneval

Třetí čarodějnický slet v zahradě MŠ Nové koloběžky pro děti v MŠ

Dětský karneval
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Zpráva z činnosti Rady obce Zaječí za období 
prosinec 2015 – květen 2016

RO schválila:

- uzavření nájemních a pachtovních smluv na užívání obecních 
pozemků
- zástupce obce do rady školy - JUDr. Petra Janoušková, PharmDr. 
Ivana Kyzlinková a p. František Dobeš
- smlouvu na zajištění atrakcí na hody 2016 s firmou LITEZA Brno
- uzavřít dohodou o provedení práce s JUDr. Miroslavem Hlávkou 
na činnost přestupkové komise pro r. 2016
- kupní smlouvu na odběr kameniva s CEMEX SAND (50 tun zdarma)
- účetní závěrku MŠ a ZŠ a převod výsledku hospodaření za rok 
2015 do rezervního fondu
- veřejnoprávní smlouvu mezi obcí a MěÚ Břeclav – odbor dopravy 
(na zajištění výkonu přenesené působnosti  na úseku výkonu 
speciálního stavebního úřadu ve věcech místních komunikací)
- uzavřít s firmou Internet4you Dohodu o uložení optického kabelu 
do ochranného krytu
- veřejnoprávní kontroly a vyúčtování finančních dotací poskytnutých 
obcí dle schváleného rozpočtu
- příkazní smlouvu na pořízení Změny č. 6 ÚPN SÚ Zaječí s Ing. 
Darmovzalovou
- výzvy, oslovení dodavatelů, uzavření smluv o dílo u vysoutěžených 
výzev na investiční akce obce:
  - realizace opatření ÚSES – 1.etapa – ATREGIA s.r.o.
  - projekt pro realizaci opravy povrchu ul. Šakvická – Ing.  
  Racek
  - posudky energetické náročnosti budov - PKV
  - souvislá údržba chodníků v obci Zaječí a celoplošná  
  oprava zámkové dlažby vozovky v ulici Domky – Rufa s.r.o.

- výběrové řízení na samostatného odborného referenta na OÚ
- zadat zakázku na novou elektrickou přípojku do areálu TJ Sokol 
Zaječí a podpis smlouvy s panem Petrem Nechutou
- smlouvu na provozování areálu u školního hřiště s paní Hiadlovskou
- smlouvu o poskytování právních služeb - Mgr. Hana Přadková
- poskytnutí finanční dotace ve výši 14 tis. Kč na pořádání dětského 
dne 4. 6. 2016
- podání žádosti do motivačního programu ELEKTROWIN - dotace 
na „fotopast“ 
- smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu JMK na rekonstrukci 
vchodu do knihovny
- podání žádosti na JMK o udělení souhlasu ke zřízení přípravné 
třídy ZŠ 
 
RO doporučuje ZO:
- schválit vložení volných finančních prostředků obce do vhodného 
peněžního ústavu, kde jsou výhodnější úroky než na běžném účtu
- schválit výši stočného u RD – paušálně, sklepy, vin. objekty, MŠ, 
ZŠ.... dle spotřeby vody (podklady z VAK Břeclav)

RO vzala na vědomí:

- analýzu počtu dětí k 1.9.2015 v MŠ a ZŠ
- zprávu o výsledku hospodaření obce za rok 2015
- předávací protokol o obnově značení Moravských vinařských stezek
- rozbor hospodaření MŠ za rok 2015
- přijetí dotace ve výši cca 11,5 mil. Kč na ČOV a kanalizaci - SFŽP
- informaci ředitelky MŠ o výsledku zápisu dětí do MŠ pro rok 
2016/2017

Z jednání Zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 
10.3.2016

ZO schválilo:

- prodeje pozemků a zveřejnění záměrů prodat pozemky dle příloh
- uzavřít  Smlouvu č. 1030025686/001  o smlouvě  budoucí o zřízení  
věcného břemene  mezi E.ON Distribuce a.s. a Obcí Zaječí, za 
jednorázovou úplatu 5 000 Kč bez DPH
- uzavřít Smlouvu č. 1030026069/001 o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene  mezi E.ON Distribuce a.s. a Obcí Zaječí, za 
jednorázovou úplatu 5 000 Kč bez DPH
- uhradit celkem částku ve výši 1 200 Kč za rok 2014 a 2015 a 
poměrnou část  za  rok 2016  sourozencům Horáčkovým za užívání 
pozemku p.č. 1288, v k.ú. Zaječí. (uložení el. kabelu), tato částka 
je konečná 
- pořízení  změny č. 6 ÚPNSÚ Zaječí  
- pořizovatele změny č. 6 ÚPNSÚ Zaječí, kterým bude Obecní úřad  
Zaječí,  ten podle odst 1, § 24, zákona č. 183/2006 Sb. (stavební 
zákon) zajistí na základě smlouvy  fyzickou osobu - Ing. Blanku 
Darmovzalovou, bytem Hřbitovní 19, Břeclav, splňující kvalifikační 
předpoklady pro výkon územně plánovací činnosti 
- zpracovatele změny č. 6 ÚPN SÚ Zaječí, kterým bude firma AR 
projekt s.r.o, Hviezdoslavova 29a, 627 00 Brno
- starostku obce p. Janu Hasilíkovou jako určeného zastupitele 
v procesu pořízení 
- změny č. 6 ÚPN SÚ Zaječí 
- náklady na pořízení změny č. 6 ÚPN SÚ Zaječí bude hradit 50 
%  obec Zaječí a 50 % bude hradit žadatel o změnu v s-ouladu s 
§ 6 odst. 5 písm. a) zák.č. 183/2006 Sb. o územním plánování a 
stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů pořízení nového 

územního plánu obce Zaječí
- v souladu s § 6 odst. 5 písm. a) zák.č. 183/2006 Sb. o územním 
plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů   ke 
spolupráci  s  pořizovatelem ÚPN SÚ  starostku  obce  p.  Janu 
Hasilíkovou
- obec Zaječí požádá Městský úřad Břeclav o pořízení Územního 
plánu Zaječí
- podání žádosti o dotaci z KÚ JmK popř. z programu Integrovaného 
regionálního operačního programu z prioritní osy 3 „Dobrá správa 
územní a zefektivnění veřejných institucí“ specifický cíl 3.3 „Podpora 
pořizování a uplatňování dokumentů územního rozvoje“ (SC 3.3 
IROP) na pořízení Územního plánu Zaječí
- rozpočtové opatření č. 2 ve výši příjmů: 539 200 Kč, výdajů: 
2 036 400  Kč a financování: 1 497 200 Kč
- veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Zaječí 
- mezi obcí Zaječí a TJ Sokol Zaječí 
- zařadit do RO č. 2 částku 20 tis. Kč na vyhotovení znaleckého 
posudku 
- ukončení projektových prací na víceúčelovou halu 
- Ing. arch. Jenčkové  úhradu za projektové práce, které provedla 
na přípravě studie k víceúčelové hale dle SOD 
- vypsat VŘ na projekční práce na přestavbu kinosálu 
- zařadit do RO č. 2 částku 150 tis. Kč na pořízení nového vrtu na 
hřiště TJ Sokol Zaječí
- zařadit do RO č. 2 částku 600 tis. Kč na vybudování pergoly u 
hodového placu na hřišti TJ Sokol Zaječí

ZO vzalo na vědomí:
- konání tradičního úklidu okolí obce Zaječí dne 9.4.2016
- informaci o nutnosti opravy komunikace na ulici Domky
- návrhy  p. Františka Dobeše: 
- připravit výzvu na výběr projektanta „opravy ulice Šakvická“ v 
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rozsahu dle návrhu technické komise. Oslovit mininálně 3 projektanty, 
termín do 30.4.2016
- připravit výzvu na výběr zhotovitele  na předláždění vybraných 
úseků stávajících chodníků v obci dle návrhu technické komise. 
Oslovit minimálně 3 zhotovitele, termín do 15.4.2016 a dle návrhu 
p. starostky doplnit o komunikaci ul. Domky
- jednat se společností VaK Břeclav o opravě povrchů polních cest 
poškozených při stavbě nového vodojemu a úpravny vody Zaječí. 
Opravy provést do 31.5.2016 
- písemně vyzvat zhotovitele stavby „ČOV a kanalizace v Zaječí“ k 
neprodlenému zahájení odstraňování vad uvedených v předávacím 
protokolu stavby. Konečný termín odstranění vad je stanoven do 
29.4.2016
- zprávu o činnosti  RO za období 12/2015 – 02/2016 
- rozpočtové opatření č. 8, které schválila rada obce na základě 
pověření ZO  
- možnost převodu majetku obce do společnosti VaK Břeclav, a.s. 
- informaci o zpracování  znaleckého posudku na budovu čp. 408
- možnost převodu majetku obce do společnosti VaK Břeclav, a.s. 
- informaci o zpracování  znaleckého posudku na budovu čp. 408
ZO zamítlo
- směnu pozemků p.č. 4855/128, vým. 48 m2, p.č. 1293/29, vým. 6 
m2, 1293/30, vým. 74 m2, 1293/14, vým. 26 m2  a p.č.  1288, vým. 
161 m2,  (celková výměra 315 m2)  za obecní parcelu č. 748/4, vým. 
653 m2, v k.ú. Zaječí 

Z jednání zastupitelstva, které se konalo dne 2.6.2016

ZO schválilo 
-  prodeje obecních pozemků
-  účetní závěrku obce Zaječí za rok 2015
- závěrečný účet obce za rok 2015 s vyjádřením souhlasu s celoročním 
hospodařením obce bez výhrad
- uložení dočasně volných finančních prostředků ve výši 7,5 mil. Kč 
na vkladový účet u J&T Banky a ve výši 7,5 mil. Kč na termínovaný 
vklad u Oberbank
- účast obce na projektu „Vyhledávací studie řešení prioritních 
přestupních uzlů IDS JMK pro období 2014-2020 – Zaječí, žel. st.“, 
a to ve variantě č. 2 (rozšířená o parkovací místa)
- doplnit do rozpočtového opatření č. 3 částku 100 tis. Kč na pořízení 
kamer nebo „fotopastí“

-  navýšení příspěvku stárkům o 20 tis. Kč a garanci obce na Hody 
2016
ZO vzalo na vědomí
- informaci místostarosty obce Ing. Petra Grmely a starostky obce 
Jany Hasilíkové o investičních i neinvestičních akcích obce v roce 
2016 a 2017
-  opravu pláště byt. domu č.p. 227 v letošním roce
-  zahájení výběru stočného podle objemu odebrané vody od 1.1.2017
-  výši stočného 30 Kč + 15% DPH
-  informaci o provedené kontrole ČIŽP Brno v lokalitě Písečník
ZO pověřilo
- radu obce k provedení RO na úhradu sankce za porušení zákona 
o odpadech v lokalitě Písečník. 

Po opravě bývalé váhy, kterou pro obec provedl Ladislav Pálka 
a Martin Holásek, může tento objekt sloužit jako přístřešek, 
odpočívadlo a informační místo pro pěší i cyklisty.

Informace místostarosty

Ing. Petr Grmela - místostarosta

Vážení občané, dámy a pánové, dovolte mi, abych Vás informoval 
o aktuálním výhledu plánovaných investičních akcí v naší obci 
na nejbližší období. Ještě než se jim budu věnovat, dovolte mi pár 
krátkých ohlédnutí za jednou z největších investičních akcí v historii 
naší obce vůbec. Touto akcí samozřejmě byla výstavba kanalizace 
a čistírny odpadních vod v celkovém objemu investic 132,6 milionů 
korun. Finanční prostředky ve výši 102,4 milionů korun byly hrazeny 
z dotací, obec se spolupodílela částkou 30,2 milionů korun.  Akce 
proběhla i přes některá omezení za plného provozu. V současné době 
probíhá na ČOV zkušební provoz a celé dílo je po částech postupně 
kolaudováno, dochází k odstraňování některých zjištěných vad v rámci 
reklamačních řízení. Záruční lhůta na odevzdané dílo je plných 60 
měsíců, což nám s určitostí dává dost prostoru na odhalení všech, i 
dosud skrytých vad a nedodělků. S odstraňováním některých již bylo 
započato a některé již byly odstraněny. Uvítáme proto Vaši všímavost 
a Vaše upozorňování na jakékoliv vady na díle nejen v nejbližším 
okolí Vašich nemovitostí. Vyzýváme všechny majitele objektů, 
kteří ještě nejsou připojeni k veřejné části kanalizace, aby tak 
učinili nejpozději do konce září 2016. Seznam firem, u nichž lze 
připojení objednat, naleznete na webových stránkách obce. Úhrada 
stočného bude zahájena od 1.1.2017, a to ve výši 34,50 korun včetně 

DPH. V druhé polovině letošního roku budou uzavírány smlouvy 
na odvádění odpadních vod.
Vážení, dovolte mi, abych Vám všem jménem obce poděkoval za 

Vaši trpělivost, za pochopení náročnosti organizace výstavby tohoto 
díla a za toleranci, kterou jste prokázali i tehdy, když ne vše probíhalo 
úplně v souladu s Vašimi  představami. Rád bych ovšem zdůraznil 
to, že obec celou investiční akci absolvovala bez nutnosti vzít si 
jakoukoliv půjčku, financování probíhalo takovým způsobem, že 
máme, i po tak náročné investiční akci, na kontě cca 38 mil. korun. 
Tyto finanční prostředky  hodláme využívat   zejména  pro další 
rozvoj naší obce a její infrastruktury.  
V současné době připravujeme následující investiční akce: 
1) Oprava povrchu ulice Šakvická – prováděcí projekt na opravu 
povrchu se zatrubněním povrchového příkopu – probíhá projektování 
pro zadání výstavby. Termín odevzdání projektu je 31.8.2016. Ve 
výběrovém řízení uspěla firma Ing. Tomáš Racek, Soběšice. S rea-
lizací počítáme cca od 15.9.2016 do 15.11.2016
2) Oprava chodníků a celoplošné předláždění ulice Domky – investič-
ní akce za cca 1 000 000 Kč, proběhlo výběrové řízení na dodavatele. 
Předání stavby konec května 2016. Dojde k opravě rozpadajících 
se chodníků zejména na ulicích Hlavní a Školní. Smlouva o dílo, 
na základě úspěchu ve VŘ, byla podepsána s firmou RUFA Velké 
Němčice. Ukončení akce – konec července 2016.
3) Projektová dokumentace k realizaci plánu společných zařízení 

– prvků územního systému ekologické stability (dále  jen ÚSES) 

Červen 2015

Červen 2016
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Výzva občanům

Jana Hasilíková - starostka obce, František Dobeš - zastupitel obce 

Vážení spoluobčané, žádáme Vás o přečtení  těchto pár řádků a 
zamyšlení se nad tím, co děláme špatně, proč to děláme a třeba si 
uvědomíme, že to tak dělat už dál ani nechceme a nebudeme:
- vyzýváme Vás, kterých se to týká k okamžitému odstranění růz-
ného stavebního materiálu a jiných věcí volně uložených na veřejně 
přístupných obecních pozemcích. Majitel věci uložené na veřejném 
prostranství se dopouští přestupku - zabrání veřejného prostranství dle 
§ 47 odst. 1 zákona o přestupcích. V případě zahájení přestupkového 
řízení, může být majiteli uložena pokuta až do výše 50 000,- Kč.
- upozorňujeme také na přísný zákaz skládkování veškerého od-
padu do lokality Písečník, v případě porušení tohoto zákazu, může 
být uložena pokuta až do výše 200 000,- korun. Zákaz skládkování 
byl vydán Českou inspekcí životního prostředí, která v této lokalitě 
provedla kontrolu. Zjistila porušení zákona o odpadech. Lokalita byla 
určena pouze pro ukládání zeminy a sutě, někteří spoluobčané toto 
ovšem nerespektovali a ukládali zde komunální odpad, plasty atd. 
a to samozřejmě v době mimo provozní hodiny skládky.
- upozornění na zákaz skládkování veškerého odpadu platí  i na 
jiných veřejně přístupných místech v katastru obce, ovšem stačí jen 
vyjít mimo zastavěné území obce a hned všichni pochopíme, co je 

tím myšleno. 
- velký problém činí všem účastníkům silničního provozu parkování 
automobilů na komunikacích. Řidiči autobusů, kteří zajíždí k zastáv-
ce u školy si velmi často stěžují na neprůjezdnost ulice Dlážděné a 
Školní, protože auta stojí zaparkovaná v obou směrech proti sobě, a 
když osloví řidiče aut, ještě si vyslechnou hrubé nadávky. 
- dalším problémem nás všech je zamořování ovzduší spalováním 
plastů. I  tato činnost některých z nás se neslučuje se zákonem o 
ochraně životního prostředí a znepříjemňuje ostatním život.
Důvod proč jsme napsali těchto pár řádků je prostý, chceme žít 

v čisté a pěkné obci a tou naše Zaječí je. Nechceme nikoho zastra-
šovat pokutami, jen si přejeme, abychom my všichni, naše děti a 
vnoučata mohli být pyšni na svoji obec. Sběrný dvůr v katastru obce 
je vhodným místem pro odkládání a třídění všeho nepotřebného.
Prosíme o pochopení, zamyšlení se a případné sjednání nápravy.
Zastupitelstvo obce by mělo v následujícím období začít připravovat 
nové projekty na úpravu a dosadbu zeleně v obci, opravy komuni-
kačních ploch a celkové zlepšení vzhledu naší obce. 
Pojďme se společně zasadit o nový vzhled veřejných ploch v okolí 
našich nemovitostí.
Vaše náměty a připomínky rádi uvítáme buď prostřednictvím 
internetových stránek obce, Vašich dopisů nebo přímo při jednání 
zastupitelstva obce.

Oprava chodníků a předláždění části ulice Domky

František Dobeš 

K bodu č. 2) předchozího článku je třeba ještě doplnit informaci 
o připravované opravě chodníků na ulici Hlavní a Školní. Ta bude 
spočívat pouze v předláždění stávající betonové dlažby 30/30, výměna 
poškozené dlažby a lokální výškovou úpravu obrubníků. Nově budou 
chodníky vydlážděny až po rekonstrukci komunikace ulice Hlavní, 
kterou dlouhodobě připravuje SÚS JMK a Krajský úřad JMK. Na 
ulici Školní a následně i dalších ulicích, budou definitivní chodníky 
opraveny až při celkové rekonstrukci ulic, kterou však v současné 
době obecní zastupitelstvo nepřipravuje. Při provizorní opravě jde 

pouze o zajištění bezpečného pěšího provozu.
Na  dříve  rekonstruo-

vané, vydlážděné části 
ulice Domky (viz foto) 
vznikly značné nerovnos-
ti způsobené nevhodným 
materiálem v podloží  i 
v konstrukci vozovky. Na 
opravu  této komunika-
ce v délce cca 150 metrů 
vydá obec ze svého roz-
počtu cca 600.000,- Kč.

po komplexní pozemkové úpravě. Jedná se o celoplošný projekt 
k doplnění prvků zeleně do krajiny v jihovýchodní části katastru 
obce. Realizační projekt předpokládá realizaci lokálních biocenter 
a lokálních biokoridorů v souladu s plánem společných zařízení 
KPÚ Zaječí. O finanční prostředky na realizaci  této akce bude 
požádáno z programu EU - opatření Programu rozvoje venkova, 
kde je možnost získání 100% dotace a do přijatelných nákladů 
lze započítat i pořízení projektové dokumentace. Na projektu, na 
základě výběrového řízení nyní pracuje firma Atregia s.r.o. Šebrov. 
Žádost o dotace červen 2016. Realizace zahájení cca podzim 2016, 
ukončení jaro  –  léto 2017.
4) Studie dopravního řešení v zastavěném území obce včetně 
návrhu technických opatření – momentálně probíhá kompletace 
zadávací dokumentace pro akci, od které si slibujeme definitivní 
odborné vyřešení dopravy v naší obci.
5) Příprava nových stavebních pozemků v lokalitě Nová Sadařská. 
Příprava zadání pro geodetické rozdělení parcely ve vlastnictví obce, 
kde by měla vzniknout nová ulice spolu s novými stavebními místy 
o průměrné výměře jednoho stavebního místa cca 600 – 650 m2. 
Momentálně je připravena výzva k podání nabídky na zhotovení 
GP rozdělující parcelu 5065/106 na asi 25 nových parcel určených 
k výstavbě rodinných domů v souladu s platným územním plánem.
6) Příprava zadání PD na revitalizaci Zaječího potoka pod čistír-
nou odpadních vod až na hranice s katastrálním územím Šakvice. 
Zdrojem financování zvolen operační program EU „ Program rozvoje 
venkova“. Momentálně probíhá příprava zadávací dokumentace 
pro vypsání výběrového řízení na tuto akci.  Zahájení projektování 
červenec 2016, žádost o dotace říjen 2016, pravděpodobná realizace 
jaro – podzim roku 2017.
7) Nový hřbitov – výstavba nových hrobových míst a výstavba 

kolumbária – příprava výzvy k zadání veřejné zakázky malého 
rozsahu. Zahájení cca červenec 2016, ukončení říjen 2016.
8) Návrh revitalizace zeleně v zastavěném území obce. Příprava 
zadání realizačního projektu – inventarizace dřevin s návrhem 
nových výsadeb.
9) Projekt zpevněné polní cesty v rámci plánu společných zařízení 
KoPÚ Zaječí. PD připravuje KPÚ pro JM kraj pobočka Břeclav. 
Bude se jednat o okružní zpevněnou polní cestu s bezprašným 
povrchem, která bude zokruhovávat zemědělskou dopravu ve 
vinicích a zemědělských pozemcích v lokalitách  Nad Betonárkou, 
Pruhy, Přítlucko I, Přítlucko II.
10)  Rekonstrukce vchodu do knihovny - obec získala dotaci 37 
tisíc korun a oprava fasády bytového domu č.p. 227
V roce 2017 připravujeme nemalou investici do opravy budova 
bývalého kinosálu(cca 10 mil. Kč) a opravy dalších nemovitostí – 
„Sedmé nebe“ a „Šroťák“ a budování nových chodníků.

Financování OV a kanalizace v Zaje í

Celkové náklady na stavbu po uplatn ní odpo tu DPH 
(p ípravné práce, projektová dokumentace, stavební a 
investorsk  dozor, stavební práce, atd.) 

132 644 279,40 K

Náklady hrazené z dotací 102 432 781,33 K
z toho:       z Fondu soudr nosti 93 445 523,55 K
                     ze  Státního fondu ivotního prost edí 5 496 795,36 K
                     z rozpo tu Jihomoravského kraje 3 490 462,42 K
Náklady hrazené z vlastních zdroj  obce (od r. 2004) 30 211 498,07 K

P ed zapo etím stavebních prací v srpnu 2014 disponovala obec finan ní prost edky ve 
v i necel ch 44 mil. K .

V sou asné dob  má na sv ch ú tech cca 38 mil. K .

1
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Kabelovka v Zaječí

Internet4you.cz, spol. s r.o.

Právě uběhl první rok od okamžiku spuštění provozu kabelové 
optické sítě v Zaječí vybudované společností Internet4you.cz s.r.o. 
Co se za ten rok událo, co kabelová síť občanům přinesla, a co nás 
v nejbližší době čeká, se pokusíme popsat v několika následujících 
odstavcích:
- Spuštění optické kabelové sítě vyvolalo mezi občany nebývale 
vysoký zájem o připojení. Z tohoto důvodu se provozovatel roz-
hodnul, že upustí od jakékoliv plošné reklamy nabádající občany 
k připojení. I bez této reklamy byly čekací doby od objednání do 
realizace přípojky až tři týdny. 
- Vysoký zájem o novou službu spočíval ve sdělování velmi pozitiv-
ních hodnocení již připojených zákazníků svým přátelům a známým. 
- V současné době je v Zaječí připojeno 112 domácností a firem, 

což představuje cca 30% všech stávajících internetových přípojek. 
- Zavedení optické sítě přineslo výrazné zrychlení internetových 
přenosů, umožnilo sledování online obsahu, rychlé stahování, bez-
problémové hraní her a hlavně kvalitní a stabilní internet bez jaké-
hokoliv kolísání.
- Nejvýznamněji se změna promítla pro uživatele na Vinařské ulici, 
kde byly dosavadní podmínky pro užívání internetu téměř žalostné. 
Většina zde bydlících domácností a firem se okamžitě přepojila na 
novu optickou síť.
- Provozovatel také spustil přenos kabelové televize. Zde nabízí 
možnost sledování desítek televizních programů.
V následujícím období bude pokračovat postupné přepojování zá-
kazníku na novou síť. Cílem je do konce roku 2017 přepojit maximum 
zákazníků na novou technologii a poté všechny zastaralé systémy 
bezdrátového přenosu postupně demontovat.

Pro bližší informace nás kontaktujte na tel 724 052 998.

Bezpečnostní situace na teritoriu OO PČR Husto-
peče za období roku 2015

Npor. Mgr. Jiří Otáhal, vedoucí oddělení    

V roce 2015 došlo na OO PČR Hustopeče k významnému snížení 
nápadu trestné činnosti, tak jako na územní celé České republiky. 
Tento trend může mít celou řadu příčin. Vysvětluji si to především 
tím, že spousta pachatelů trestné činnosti je po amnestii prezidenta 
ČR v roce 2013 opět ve výkonu trestu ve věznicích, dále na sníženou 
kriminalitu má určitě vliv i naše výrazná prevence, především v mís-
tech, kde v minulosti docházelo k většímu nápadu trestné činnosti a 
část kriminality může být i latentní. V posledních třech letech se nám 
daří i na poli odhalování pachatelů protiprávního jednání, jelikož opět 
došlo k navýšení celkového procenta objasněnosti trestné činnosti. 
  Ekonomická situace je stabilní. V roce 2015 nebyl žádný 
problém s přidělením finančních prostředků na nákup PHM, obměnu 

zastaralého technického materiálu potřebného pro výkon služby, apod. 
Došlo k částečné obměně vozového parku a další výměnu vozidel 
očekáváme v roce 2016.   
    Naše obvodní oddělení zahrnuje katastrální území o 432 km² 

(z toho Policejní služebna Velké Pavlovice 148 km²), obhospodařuje 
celkem 34 obcí (z toho PS Velké Pavlovice 10 obcí) a plochu Vodní 
dílo Nové Mlýny. Na daném území má trvalé bydliště celkově cca. 
44.000 obyvatel (z toho PS Velké Pavlovice cca 16.000 obyvatel). 
V roce 2014 OOP Hustopeče stejně jako vloni disponovalo 32 ta-
bulkovými místy policistů (z 22 tabulkových míst policistů na OOP 
Hustopeče a 10 tabulkových míst policistů na Policejní služebně 
Velké Pavlovice) a 1 místem administrativní pracovnice.  
  V období od 1. 1. 2015 do 31. 12. 2015 bylo v teritoriu ob-

vodní oddělení Hustopeče včetně PS Velké Pavlovice šetřeno:
- 1.490 (v roce 2014 - 1.576) - věcí zaevidovaných pod č. j.
- 1.256 (v roce 2014 - 1.689) - věcí šetřených jako přestupky,
- 518 (v roce 2014 - 655) - věcí šetřených jako trestné činy.

Hantály a.s. - infolist za 1. čtvrtletí

Jana Krutáková, ředitelka a.s. Hantály

Vážení obchodní partneři, akcionáři, 
rádi bychom Vás informovali o 

novinkách v roce 2016 a výsledcích 
našeho společného snažení v třídění 
odpadu v roce 2015. 

NOVINKA
Od 1.4.2016 Vám nabízíme novou 

službu: likvidace dřeva. Tuto službu můžou využít všechny obce, 
které svážíme, ale předpokládáme, že největší zájem by mohli mít 
obce, které doposud dřevo netřídily a nechávaly  jej zlikvidovat 
společně s objemným odpadem.
Cena za ukládání objemného odpadu (kat. č. 200307) je 850 Kč / 

t (plus doprava kontejneru).
Cena za likvidaci dřeva je 0 Kč / t (plus doprava kontejneru). Jedná 
se o dřevo určené pro Kronospan k dalšímu zpracování.
Na školení obsluhy sběrných dvorů, které proběhlo dne1.4.2016 
byly obsluhy SD informovány o podmínkách, které  je nutné při 
třídění dřeva dodržet.
Základní podmínky k likvidaci dřeva jsou:
- na sběrném dvoře vyčlenit 1 kontejner přímo na dřevo, který po 
zaplnění vyvezeme
- do dřevního odpadu patří masivní dřevo (palety, bedny), stavební 
dříví (trámy, desky, prkna), truhlářské zbytky (dřevotříska surová, 
laminovaná nebo dýhovaná), kmeny, špalky
- dřevní odpad nesmí obsahovat:  textilie, masivní kovy, guma, 
kamení, plasty, sklo, suť, MDF (dřevovláknitá deska)
- obsah železa je povolen pouze ve formě spojovacích materiálů 
(panty, kování, hřebíky) 

KOMPOST
V minulém roce se ukázalo, že největší množství kompostu z 
bioodpadu máme na skladu na podzim. Největší zájem o kompost 
ze strany obcí je na jaře. V tomto období ale nestačí kompost po 
zimě dostatečně proschnout a dozrát, proto není možné pokrýt celou 
poptávku. Doporučujeme proto převzít si kompost již na podzim, 
a pokud jej  rovnou nevyužijete, můžete si ho nechat až do jara. 
SEPAROVANÝ ODPAD
V roce 2015 se povedlo zvýšit celkové množství separovaného 
odpadu (bez kovu) o více jak 13,4 % (1757 t). Celkový průměr na 
občana v obcích, které svážíme, se během posledního roku zvýšil o 
5 kg. Nejvyšší průměr na občana dosahují Velké Pavlovice, v kterých 
odevzdal každý občan průměrně 65 kg tříděného odpadu.
Zvýšené množství vytříděného odpadu přineslo obcím vyšší odměny 
od společnosti EKO-KOM. Celkem obce obdržely 4 018 748 Kč (o 
400 tis. více než v roce 2014). Průměrná odměna na jednoho občana 
činila 103 Kč. Nejvyššího průměru dosáhla obec Starovice (165 Kč 
na občana).

Co patří do dřevního odpadu:
- palety, dřevěné obaly, bedny
- trámy, desky, prkna (nesmí být znečištěny dehtem
- surová, laminovaná, dýhovaná dřeotříska
- surové kmeny, špalky
- rámy oken musí být bez skla, výplně, dithermu

Co nepatří do dřevního odpadu:
- MDF (sololit), vnitřní dveře
- masivní kovy (záclonové tyče), guma, plasty, sklo
- textilie (čalounění)
- znečištěné desky (dehtem, izolacemi…)
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  V nápadu trestné činnosti i nadále převažuje obecná kri-
minalita, a to především majetková trestná činnost, která tvořila 
v roce 2015 z celkového nápadu obvodního oddělení 57,33%. Nej-

rozšířenějším druhem majetkové 
kriminality  jsou krádeže prosté, a 
to především krádeže nedostatečně 
zajištěných věcí (zejména se jedná 
o mobilní  telefony, peněženky, ka-
belky, které jejich majitelé nechávají 
bez povšimnutí na různých místech, 
jako jsou obchody, kulturní místnosti, 
sportovní a školská zařízení apod.) a 
krádeže vloupáním (zejména krádeže 

vloupáním do rodinných domů, sklepů, víkendových chat a vozidel). 
Fenoménem této doby je trestná činnost spojená s internetem, kterou 
označujeme jako IT kriminalitu. Jedná se o trestnou činnost, která je 
velmi složitá na objasnění a samotné šetření, ale mohu konstatovat, 
že v této oblasti se nám s usvědčováním pachatelů daří. Je třeba však 
apelovat na všechny občany, aby byli při sjednávání nákupu různých 
věcí přes internet velmi ostražití a zboží hradili až po jeho doručení 
nebo nakupovali v prověřených internetových obchodech. Nejvíce 
podvodů registrujeme při nákupu zboží z internetových aukcí.
  V neposlední řadě nás trápí protiprávní jednání v oblasti 
mezilidských vztahů,  týká se  to soužití  rodinných příslušníků a 
ostatních spoluobčanů.  Dochází ke zvyšování agrese, zejména po 
požití alkoholu a jiných návykových látek, při řešení sporů v rodině 
a mezi mládeží v různých kulturních zařízeních. Dále je to trestná a 
přestupková činnost spojená s jízdou motorovými vozidly (zejména 
se jedná o časté požívání alkoholických a jiných návykových látek 
před a během jízdy, nesprávný způsob jízdy, apod.).
V loňském roce šetřilo OOP o 137 TČ méně než v roce 2014. Ob-
jasněnost trestných činů naopak vzrostla na 46,14%, což je o 1,41% 
více ve srovnání s rokem 2014. Těmito statistickými ukazateli se 
dostáváme zhruba na úroveň roku 2012.
  Z evidovaných trestních a přestupkových věcí jsou nejvíce 
zatíženy Hustopeče, mezi další obce s větším nápadem trestné čin-
nosti patří Velké Pavlovice, Velké Bílovice a Zaječí. Přesto, že bylo 
zaznamenáno v oblasti  trestné činnosti na teritoriální území OO 
PČR Hustopeče její výrazné snížení, tak byl u 9 obcí z celkového 
počtu 34 obcí zaznamenán mírný nárůst spáchaných trestných činů. 

Stále mezi nejzávažnější kriminogenní faktory patří recidiva pacha-
telů trestných činů, požívání alkoholických nápojů a užívání drog, 
nedostatečná výchova dětí v rodinách i školách, nezaměstnanost a 
nedostatečné zajištění majetku občany.  
Ve sledovaném období roku 2015 byly v našem obvodu prošetřovány 
i závažné trestné činy (zločiny) jako:
- vražda dle § 140 trestního zákoníku – celkově 1 případ
- loupež dle § 173 trestního zákoníku – celkově 5 případů 
- vydírání dle § 175 trestního zákoníku – celkově 3 případy
- znásilnění dle § 185 trestního zákoníku – celkově 1 případ
- týrání osob ve společně obývaném bytě nebo domě § 199 trestního 
zákoníku – celkově 3 případy. V oblasti závažných trestných činů, 
zejména se jedná o násilnou a mravnostní kriminalitu, byl v roce 
2015 zaznamenán výrazný pokles. Ve srovnání s rokem 2014 bylo 
těchto případů šetřeno o 11 méně (rok 2014 – 42 případů, rok 2015 
– 31 případů). Významné je i celkové procento objasněnosti těchto 
trestných činů, dlouhodobě se pohybuje přes více jak 70%.   
  Bezpečnostní situace v teritoriu OOP Hustopeče je stabili-
zovaná, rok 2015 byl z mého pohledu velmi dobrý a přeji si, abychom 
byli obdobně úspěšní i v letošním roce. Na závěr bych chtěl Vám i 
všem ostatním spoluobčanům jménem OO PČR Hustopeče popřát 
v roce 2016 hlavně hodně zdraví, osobní spokojenosti a pracovních 
úspěchů.

Pálení čarodějnic

Ing. Přemysl Pálka

Tělovýchovná jednota Sokol Zaječí ve spolupráci pohostinstvím 
Rybářská Bašta pořádala 1. ročník 
Pálení čarodějnic. Stalo se tak na den 
přesně 30. dubna 2016, kdy se dle 
starých pověstí slétají ke svým rejům 
čarodějnice, zapalují se ohně, otevírají 
se skály s poklady a vůbec, slaví se 
příchod dlouho očekávaného jara.
Hezké počasí přilákalo odpoledne 
ke hřišti TJ Sokol Zaječí  rodiče s 
dětmi, pro které byl připraven pestrý 
a zajímavý program s řadou soutěží 
a her a nově zbudované houpačky a 
průlezky.
Všichni využili možnost občerstve-
ní, které bylo připraveno a obsluha 
chvílemi nevěděla kam dřív skočit, 
aby uspokojila hladové a žíznivé 
zákazníky.
V podvečer i večer se nesl dle tradice 
ve znamení ohňů. Na pečlivě nasklá-
dané vatře byla upálena čarodějnice 

a okolo sálajících plamenů bylo hluboko do noci veselo a živo.
TJ Sokol Zaječí děkuje Pohostinství Rybářské baště a také všem, 
kteří investovali svůj volný čas a připravili tuto skvělou akci. Radost 
a úsměvy dětí byly tou nejlepší odměnou.

Srovnání nápadu trestné činnosti v letech 2013/2014/2015
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Z činnosti SDRUŽENÍ RODIČŮ při mateřské škole

Sdružení rodičů při MŠ Zaječí

Ve školním roce 2015/2016 SDRUŽENÍ RODIČŮ připravilo pro 
děti ve spolupráci s MŠ několik akcí. 
Na podzim se uskutečnila ve sportovním areálu DRAKIÁDA.
Sluníčko svítilo,větřík mohl pofukovat o něco víc,ale o to víc si děti 
užily výrobu dráčků a další soutěže. Nechybělo ani občerstvení, 
které přinesli rodiče.
VÁNOČNÍ JARMARK navodil tu správnou předvánoční atmosféru. 
Spousta výrobků a dárečků, na jejichž výrobě se podíleli i rodiče, 
se prodávaly jedna báseň. 
Sdružení také připravilo MIKULÁŠSKÉ balíčky, na které se děti 
každoročně těší, a aby měly vánoční atmosféru i ve školce, zakoupili 
jsme do každé třídy stromeček,který si děti samy ozdobily.
Z dalších akcí to byl MAŠKARNÍ KARNEVAL, který se uskutečnil 

v tělocvičně ZŠ. Děti prožily odpoledne plné her a zábavy. 
Na VELIKONOČNÍM JARMARKU sdružení rodičů také nemohlo 
chybět. Prodávali jsme výrobky dětí,rodičů i paní učitelek, sladké 
pečivo i jarní kytičky.
Ke konci dubna se slétly všechny čarodějnice a čarodějátka na 3. 

ČARODĚJNICKÉM SLETU na zahradě MŠ. Počasí nám opět přálo.
Děti složily čarodějnické zkoušky, za splnění všech úkolů si z čarov-
ného pytle vytáhly odměnu. Po vystoupení dětí pod vedením paní 
učitelek, už chyběl jen táborák a opékání špekáčků. Ani tentokrát 
nescházelo občerstvení od rodičů a čaj, který připravila paní kuchařka.
Na den dětí jsme zajistili návštěvu hasičů z Milovic na zahradě školky.
V  letošním roce  jsme utržili větší částku než v  roce  loňském, 

a proto jsme mohli pořídit předškolním dětem knížky, proplatili 
jsme dopravu autobusem na výlet na hrad Veveří a zakoupili jsme 
zbrusu nové kvalitní koloběžky. Nadšení bylo veliké a my jsme rádi, 
že naše celoroční úsilí má smysl.
Chtěl i   by-
chom  touto 
cestou  oslo-
vit  i  ostatní 
rodiče, aby se 
přidali k nám 
do  sdružení 
a   společně 
jsme pro děti 
připravili ve 
spolupráci 
s  mateřskou 
školou  mno-
ho radostných 
zážitků. Je velice náročné připravit tyto akce a čím víc nás bude, tím 
lépe. Bližší info bude na schůzce před začátkem nového školního 
roku v MŠ.
 Poděkování patří všem sponzorům, kteří přispěli ať už finančním 
nebo materiálním darem pro děti, rodičům za občerstvení a za pomoc 
s realizací akcí a v neposlední řadě patří paní ředitelce MŠ Janě 
Hádlíkové a jejímu kolektivu, který nám umožňuje využít prostory 
mateřské školy k realizaci akcí, a také nám dává k dispozici materiál 
k tvorbě výrobků.

Těšíme se i v příštím roce :-)

Mateřská škola 

Bc. Hana Sedláčková, učitelka MŠ

Tak, jako jsme v loňském roce zvali do školky divadelní soubor 
zaměřený hodně na ekologickou výchovu, letos se v naší školce vy-
střídala spousta kvalitních hudebních představení. A nejenže jsme 
byli obohaceni těmito programy, ale i my s dětmi jsme se snažili 
potěšit své okolí veselými písničkami. Ať už to bylo při pochůzce tří 
králů, při čarodějnickém sletu nebo při zpívání a vystupování našim 
maminkám a dalším příbuzným. Kromě toho jsme se skupinkou 
zpěváčků zpívali dvakrát i na slavnostním vítání občánků na OÚ. K 
tradičním činnostem s dětmi, které nechyběly ani v letošním školním 
roce, patří kurz bruslení, beseda a spolupráce s myslivci, školkový 
výlet, karneval, velikonoční jarmark a slet čarodějnic na zahradě MŠ. 
Všechny tyto aktivity byly propojeny taky vzájemnou součinností 
všech zaměstnanců MŠ. U tří posledních zmíněných akcí je třeba 

vyzvednout bezvad-
nou  spolupráci  se 
Sdružením rodičů při 
MŠ Zaječí. Maminky 
a  tatínci zajišťovali 
svým dětem zábavu 
ve  vtipných  kostý-
mech, vymýšlením 
úkolů na stanovištích 
a taky výborným ob-
čerstvením.
Další důležitou a s 
napětím očekávanou událostí, je zápis nových dětí do MŠ na příští 
školní rok. Letos dostalo od paní ředitelky 18 rodičů potvrzení o 
přijetí svého dítěte. Už se na nová“ školčátka“ těšíme.

Velikonoční jarmark 

Pharm. Dr. Ivana Kyzlinková

Ve středu 23. března se již poosmé konal v tělocvičně základní 
školy tradiční velikonoční jarmark. Děti a dospělí si přišli oživit 
velikonoční zvyky – například uplést pomlázku z vrbového proutí, 
nazdobit velikonoční perníčky, vyrobit látkové zajíčky a jiné zají-
mavé dekorační výrobky s jarní tematikou. Děti z mateřské školy 
společně s učitelkami a maminkami ze Sdružení rodičů při MŠ 
připravily spoustu hezkých předmětů, které si mohli návštěvníci 
jarmarku zakoupit a vyzdobit si  jimi domácnosti. Žáci základní 
školy s panem ředitelem přichystali ukázku funkčních mechanických 
strojů a zařízení ze stavebnice Merkur a asistovali mladším dětem i 
dospělým při vybrušování ozdobných destiček. Občerstvení v podobě 
limonády a kávy zajistil obecní úřad, perníčky ke zdobení i přímé 
konzumaci napekli Dobešovi a paní Kaňková, fotodokumentaci celé 
akce zajistil pan Vojtěšek.
Velké poděkování patří všem maminkám, tatínkům, učitelům a  
dobrovolníkům, kteří svůj volný čas věnovali přípravě této akce a 

k potěšení dětí a dospělých. Díky nim zůstává tato krásná předve-
likonoční tradice v naší obci zachována.
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Z dění v základní škole

Za ZŠ Zaječí Mgr. Michaela Ševčíková

Od začátku roku jsme v základní škole prožili spoustu zajímavých 
událostí. Na návštěvu za námi přišli např. členové hudební skupiny 
MARBO s výchovným pořadem o jazzu. Se zásadami zdravé výživy 
seznámili žáky 6. a 7. ročníku pan Milan Novák a paní Eva Plíšková, 
program My a naše zdraví absolvovali žáci 5. ročníku a o zdraví, 
ovoci a vitamínech si také povídali žáci celého 1. stupně s maskotem 
programu Ovoce do škol. O základních pravidlech bezpečného cho-
vání na internetu besedovala s žáky 4.-6. tř. mjr. Tereza Sejkorová 
na výchovném programu v Břeclavi. 

Př ibyly  nám 
také  hezké  kul-
turní  divadelní 
zážitky - 1. stu-
peň navštívil po-
hádku Princezny 
jsou na draka, 2. 
stupeň hru napl-
něnou Mozarto-
vou hudbou Pap-
ageno a kouzelná 
flétna.

Společně nejen formou projektů, pracovních listů, ale i tradičním 
úklidem okolí školy jsme oslavili Den Země (22.4.). 
Proběhla školní kola řady soutěží – přírodovědné, matematické, 
recitační, pěvecké, výtvarné i sportovní. Někteří žáci reprezentovali 
školu i v okresních a krajských kolech.
- Štěpán Sigmund (8. tř) – 2. místo v krajském kole pěvecké soutěže 
Karlovarský skřivánek
- Klára Kleinová (8. tř.), Sofie Furchová (8. tř.), Tomáš Janeček (8. 
tř.) a Lukáš Belička (7.  tř.) – 2. místo v okresním kole Dopravní 
soutěže mladých cyklistů
- ve výtvarné soutěži Českomoravské myslivecké jednoty Břeclav 
na téma „Mé toulky přírodou“ v kategorii 6-12 roků: Sabina Křivová 
(3.tř) – 1. místo, Barbora Šlancarová (3. tř.) – 2. místo, v kategorii 
nad 12 roků: Barbara Svobodová (8. tř.) – 1. místo, Sebastien Pešta 
(7. tř.) – 2. místo, Jakub Masař (7. tř.) – 3. místo
- Martina Tomešková (3. tř.), Martin Zapletal (3. tř.), Marie Pokorná 
(3. tř.) – 2. místo v okresním kole soutěže Sapere (I. kategorie)
- Martina Tomešková (3. tř.), Martin Zapletal (3. tř.), Simon Herůfek 
(3. tř.) – 2. místo v okresním kole soutěže Tuta via vitae (I. kategorie)
- Tomáš Valeš (9. tř.), Libor Frýbert (7. tř.), Viktor Frýbert (7. tř.) – 2. 
místo v okresním kole soutěže Tuta via vitae (II. kategorie)
- Martina Tomešková (3. tř.), Martina Zapletal (3. tř.), Eliška Pálková 
(3. tř.) – 1. místo v okresním kole a 3. místo v krajském kole soutěže 
Finanční gramotnost (I. kategorie)

Mezinárodní den dětí 

Třídní učitelé

Žáci 1. stupně navštívili SONNENTOR v Čejkovicích, prošli si 
Raráškovu stezku, kde se dozvěděli zajímavosti o pěstování bylinek, 
čaje a kávy, prohlédli si bylinkové sklady a mohli ochutnat čaj  i 
bylinkové speciality. Žáci 2. stupně podnikli vycházky a výlety do 
blízkého i vzdálenějšího okolí Zaječí. 

Koncert žáků ZŠ Zaječí 

Mgr. Silvana Karafiátová

V pátek 13. 5. 2016 předvedli žáci, co všechno se naučili za posled-
ních pár měsíců. Vystoupili všichni, kteří navštěvovali školní sbor, 

klavírní kroužek, flétny a dramatický kroužek. Třetí vyučovací hodinu 
zahráli svůj program kamarádům z prvního stupně. V následující 
hodině měly program možnost uslyšet  i děti z vyššího stupně. V 
odpoledních hodinách jsme celé představení zahráli rodičům. 
Děkuji všem účinkujícím, kteří pilně pracovali a vydrželi se mnou 
až do konce. Za svůj výkon dostali sladkou odměnu. 

Papageno hraje na kouzelnou flétnu 

Mgr. Silvana Karafiátová

V úterý 17. 5. 2016 jely děti z 8. a 9. třídy do Reduty v Brně na před-
stavení s názvem Papageno hraje na kouzelnou flétnu. Tato operetka 
vychází z Mozartovy opery Kouzelná flétna. Režisér Tomáš Pilář se 

snažil známou operu přizpůsobit mladšímu publiku, ale z mladšího 
publika byli nejhodnější žáci naší školy, protože ostatní nevydrželi 
sedět ani těch 45 minut. Nezbývá nám nic jiného než se za měsíc 
těšit na klasickou operu. Bude to Rusalka od Antonína Dvořáka. Od 
samého začátku jsme se s žáky domluvili, že kdo přijde pozdě, platí 
všem pití. Všichni bedlivě sledovali své hodinky a odpočítávali zbylé 
vteřiny. Nakonec se nikdo neopozdil. Uvidíme, jak to dopadne příště…

Slavnostní pasování prvňáčků na čtenáře 

Mgr. Hana Pospíšilová

Ve středu 18. 5. zavítali na naši školu drak, loupežník, šašek a rytíř, 
kteří žákům připravili program pro SLAVNOSTNÍ PASOVÁNÍ NA 
ČTENÁŘE. Nejprve děti plnily úkoly, aby se rytíř ubezpečil, že 
znají všechna písmena, nepopletou si je a ke knihám se budou chovat 
hezky. Nechyběl ani čtenářský slib. V upomínku na tento slavnostní 
ceremoniál si malí čtenáři odnesli od paní knihovnice pamětní list 
a zdarma průkazku do knihovny s platností na jeden rok. Pasování 
prvňáčků se vydařilo, a tak zbývá jen popřát malým čtenářům, aby 
přečetli hodně krásných a zajímavých knížek a čtení je bavilo. 

Pasování prvňáčků

Dramatický kroužek a pěvecký sbor  pod vedením  Silvany Karafiátové

Ovoce do škol
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Škola v přírodě Radějov

Mgr. Alena Medková 

36 žáků 2., 3. a 4. třídy s p. učitelkami Pospíšilovou, Medkovou, 
Juřenovou, p. zdravotnicí Pavlíčkovou a p. vychovatelkou Treutnerovou 
prožilo týden plný zábavy na škole v přírodě na Radějově. Bydleli 
jsme v krásném hotelu, kde jsme měli k dispozici nově zařízené 
pokoje po dvou s koupelnou a WC, tři učebny a jídelnu s výbornou 
stravou. Součástí areálu bylo hřiště s průlezkami a houpačkami, v 
okolí byly smíšené lesy a přehrada Lučina. Dopoledne jsme věnovali 
učení a míčovým hrám na hřišti, odpoledne si zajímavé hry na téma 

„Čtvero ročních období“ připravila paní vychovatelka. Děti byly roz-
děleny do skupin a získávaly body v podobě barevných kytiček na 
svůj vlastnoručně vyrobený strom, každý jednotlivec zase body na 
svoji kartičku. Na konci pobytu byli žáci podle zásluhy ohodnoceni. 
První den - na jaře - nás přivítala „Matka příroda“ a my jsme jako 

včelky sbírali pylová zrna a seznámili se s pravidly chování za mi-

mořádných událostí, druhý den jsme navštívili rozhlednu Travičná 
a salaš se zvířaty, na podzim jsme si zahráli na tažné ptáky a v zimě 
jsme vyrobili dárečky pro kamarády, zazpívali pod ozdobeným 
stromečkem koledy a nadělili si dárky. Poslední den cestou zpět 
jsme se zastavili ve Strážnici.

Uběhlo to jako voda a my jsme se museli vrátit opět do školy. My-
slím, že se naše třídní kolektivy posílily a sblížily, zkusili jsme si 
být i několik dnů bez rodičů a starat se sami o sebe. Bylo to bezva! 
Takže snad za rok zase! 
PODĚKOVÁNÍ:
Děkujeme OÚ za zaplacení dopravy, p. Masařové, Janouškové a 

Buchtové za peněžní dary.
Dále za drobnosti a sladkosti rodičům těchto dětí: Hříbová, Havle-
na, Hrobař, Pálková, Tomešková, Herůfek, Šlancarová, Matýšková, 
Moravcová, Brázdová, Cigánek, Kubíčková, Schäffer, Šenkýřová, 
Mika, Lukeš, Macálková, Barátová, Herkusová, Strýček, Dobeš a 
podniku AZ KLIMA.

Nabídka sportovcům 

Stanislava Hiadlovská

Sportovní areál na ulici Školní  je po změně správce,  technické 
úpravě umělého povrchu a nezbytné úpravě zařízení dětského hřiště 
opět plně v provozu. K využití je zde tenisový kurt s umělou trávou, 
kterého je možné využít i k nohejbalu. Fotbalistům je k dispozici 

hřiště na malou kopanou s umělou trávou, na své si zde přijdou i bas-
ketbalisté. Plně k využití je i minigolf a svůj koutek na hraní tady 
mají i ti nejmenší. Všem hráčům jsou k dispozici šatny se sprchou. 
Po sportovním výkonu se mohou občerstvit čepovaným pivem či 
jinými nápoji a posedět na zahrádce. 

Otevřeno je denně od 15 do 22 hodin. Mimo tuto dobu je nutná 
rezervace na čísle 722 448 655. 

Výpis z ustavujícího zasedání nově zvolených čle-
nů Školské rady při Základní škole v Zaječí

František Dobeš

První  jednání nově zvolených členů školské rady bylo svoláno 
ředitelem školy Jaromírem Harmáčkem. 

Nově zvolení členové školské rady: 
Alena Harmáčková - zástupce z řad učitelského sboru
Alena Medková - zástupce z řad učitelského sboru 
Drahomíra Tůmová - zástupce z řad učitelského sboru
Renata Macálková - zástupce rodičů žáků základní školy
Lubomír Průdek - zástupce rodičů žáků základní školy
Miroslava Stratilíková - zástupce rodičů žáků základní školy  
Petra Janoušková - členka obecního zastupitelstva  
Ivana Kyzlinková - členka obecního zastupitelstva
František Dobeš - člen obecního zastupitelstva

Tajnou volbou byl 6 hlasy předsedou školské rady zvolen František 
Dobeš. Školská rada prostřednictvím přítomných členů zastupitelstva 
bude iniciovat u vedení obce zajištění oprav dlážděných i travnatých 
ploch v bezprostředním okolí školy, opravu opěrných zídek a schodů 
včetně bezpečnostního zábradlí, instalaci mříží na uliční vpusti a 

úpravu šachet kanalizace a poklopu slaboproudých rozvodů. Ve většině 
případů se jedná o zajištění bezpečného pěšího provozu v okolí školy.
Členové školské rady byli seznámeni s požadavkem ředitele školy 
na zajištění správce školního hřiště, které bude po zimním období 
opět hojně využíváno žáky školy. Z hlediska provozu je nutné pro-
vádět základní běžnou údržbu ploch hřiště a okolí. Ředitelem bylo 
upozorněno na nevhodné umístění přenosných fotbalových branek, 
které tak mohou ohrozit bezpečnost žáků při pobytu na hřišti. 
Bylo dohodnuto zveřejňování množství odevzdaného papíru a 
hliníku včetně získané finanční částky a její využití ve prospěch 
školy na webových stránkách základní školy.
Ředitelem školy bylo navrženo opětovné rozšíření možnosti vyu-
žívání části pozemků školní zahrady. Doporučena byla úprava části 
vinohradu a travnaté plochy.
Ředitel školy informoval o úpravě školního řádu, která se týká 

využívání interaktivní techniky. Bez povolení učitele není možné v 
budově školy a při vyučování používat mobilní telefony, tablety atp.
Členové školské rady mohou dávat podněty a oznámení řediteli školy, 
zřizovateli i orgánům státní správy ve školství. Uvítáme veškeré vaše 
náměty a připomínky a to buď prostřednictvím jednotlivých členů 
školské rady nebo na dobes@bkom.cz případně telefon předsedy 
školské rady 602 714 948.
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Den dětí

Radek Nováček 

První červnovou sobotu jsme spolu s TJ Sokol Zaječí, 
Obecním úřadem Zaječí a Pohostinstvím Sokolovna 
uspořádali na fotbalovém hřišti dětský den. Počasí nám 
přálo, bylo krásně slunečno. Účast byla opravdu hojná 
a atmosféra úžasná. Pro děti byla připravena spousta 
disciplín, např. skákání v pytli, střelba na terč, střelba 
vzduchovkou, kop na bránu. Po splnění všech úkolů 
dostali děti sladkou odměnu. Očička se jim rozzářila, 
když uslyšely houkat hasiče. Ti jim předvedli svou ha-
sičskou techniku, vyzkoušely si stříkat na plechovky a 
nesmíme opomenout i to, že si děti mohly prohlédnout 
záchranný vůz a svézt se s ním. Asi největší atrakcí bylo 
malování na obličej, tolik rozzářených dětských úsměvů 
jsme dlouho neviděli. Po celé odpoledne nás bavil Franta 
Minařík a „jeho přátelé“ (Mimoňek, Oláfek a Spongebob). 
Přichystán byl táborový oheň, na kterém si mohly děti 
opéct špekáčky. Děti si mohly taky prohlédnout dravce 
a loveckého psa. Na závěr Oláfek rozdal těm nejmenším 
dětem asi 50 vzpomínkových medailí. Doufáme, že i 
když tento den patřil hlavně dětem, užily si ho děti i s 
rodiči. Všem, kteří se na této akci podíleli patří obrovské 
díky - bez vás by to nešlo a už teď se těšíme na další 
dětský den v roce 2017. Za finanční podporu děkujeme: 
Obecnímu úřadu, MS Zaječí - Nové Mlýny, Rybníkářům 

Zaječí, Františkovi Hroznovi, Tom Dave.

Karneval 13. 3. 2016 

Sdružení rodičů při MŠ

V neděli 13. března Sdružení rodičů při mateřské škole Zaječí ve 
spolupráci s obcí Zaječí uspořádalo karneval, a tak na pár hodin ožila 
místní tělocvična smíchem,veselými maskami a výbornou náladou.
Děti i rodiče se zapojili do různých  soutěží, které si připravila paní 
ředitelka MŠ Jana Hádlíková s paní učitelkou Kopúnovou. Velmi 
úspěšná byla soutěž malování rodičům na obličej. Maminky ze 
sdružení rodičů přichystaly občerstvení pro malé i velké. Děti si po-

chutnaly i na párcích v rohlíku, které zajistil obecní úřad. Všechny 
dobroty poté vytančily na parketu, kde zazněly oblíbené písničky, 
o které se postaral DJ Jiří Valenta. Připravena byla i tombola, která 
potěšila snad každé dítko.
Touto cestou bychom chtěli poděkovat za finanční příspěvky, dary 
do tomboly, občerstvení a pomoc při organizaci a při závěrečném 
úklidu Obci Zaječí, Mateřské škole, Zakladní škole, Sportovnímu 
klubu, TJ Sokol, DJ Jiřímu Valentovi, Radkovi Buchtovi, manželům 
Pokorným, Jarovi Vojtěškovi, firmě Mikro, Ivaně Kyzlinkové, vi-
nařství Zborovský, Martinovi Pavlovi, Petru Nechutovi, manželům 
Bučkovým, Michaele Hlavkové a vinařství Vajbar.
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Myšlenky Karla IV. překonaly staletí

Lidka Létalová

Myslet si, že Karel IV. byl pohádkový princ, 
jemuž otec vložil na hlavu korunu, předal České 
království a žili všichni spokojeně až do smrti 
- to by byla opravdu jenom pohádka.
             14. května 1316 se narodí Elišce Pře-
myslovně a Janu Lucemburskému syn Václav, 
později přejmenovaný Karel. Ve dvou letech je mocenským otcem 
odtržen od matky. Do sedmi let dlí uvězněn na hradě křivoklátském. 
Odtud je nadobro převezen do Francie. Tam sedmiletému Karlovi 
domluví otec sňatek se stejně starou Blankou z Valois. Jsou ještě 
děti, hrají se, mají se rádi. U francouzského dvora se dostává Karlovi 
nejlepšího vzdělání. Učí se jazyky, poznává nádheru architektury, 
literatury, hudby. Otec v něm pěstuje vojenskou taktiku a diplomacii, 
neboť sám miluje dobývání rytířské slávy na bitevních polích. To 
však stojí obrovské peníze. Karel je opakem otce. Touží vybudovat 
vzdělané, vzkvétající království v duchu přemyslovských tradic.
                       Když se dospělý Karel vypraví do Čech, zjišťuje,  jak 
chudý je kralevic. Hrady, domy jsou zastaveny otcem, samý dlužní 
úpis. Pražské sídlo králů je zchátralé. Za čas přijíždí do Prahy Kar-
lův otec, opět zastavuje majetky. Po smrti Elišky hodlá korunovat 
svoji novou francouzskou manželku. Koruna ale není k nalezení. 
Byla též zastavena a nikdo nevěděl kde a komu.
            Karel plánuje v zemi nastolit pevný řád, zákony pro všech-
ny. Sám vzdělaný, chtěl totéž pro svůj lid. Papež Kliment popřává 
Karlovi sluchu a svoluje k založení univerzity v Praze. Byl to vlastně 
sen  Karlova děda Václava II., jemuž šlechta před 50ti lety z obavy, 
že by mohla být ohrožena moc pánů, žádost zamítla. Budoucnost 
země ležela Karlovi na srdci. Sezval šlechtice a předestřel návrh 
zákonů, ve kterých chtěl ustanovit, že prodeje nemovitostí by měla 
schvalovat královská kancelář. Sám říká: „Panovníkovi přece nemůže 
být jedno, jak se moc tříští a do jakých rukou přichází. Kusy země 
by mohli uchvátit cizinci. Můj psaný zákoník by nastolil jistotu...“ 
Šlechta byla proti, ale Karel pokračoval: „Rád bych také odstranil 
surové tresty.“ Šlechtici opět oponovali - aspoň se poddaní bojí! 

Tehdy Karel připomněl pánům úsloví: „Ten koho se bojí mnozí, musí 
se bát mnohých.“
            Sňatky Karla IV. a jeho dětí byly vždy diplomacií v zájmu 
země. První žena Blanka dala Karlovi dvě dcery. Trpěla odloučením 
dcer, obav o manžela. Umírá ve 32 letech. Země potřebuje následníka. 
Karel uzavírá sňatek s Annou Falckou. Ta mu dala dědice Václava, 
který ale ve dvou letech umírá. Anně to zlomí srdce. Dva roky po 
synkovi umírá. Bylo jí pouhých 24 let. Třetí žena, Anna Svídnická, 
dává Karlovi nového dědice - Václava IV.
           Je známo, že náš panovník miloval víno. I když ve víně je 
pravda, může pohárek navíc zapříčinit obrovskou katastrofu. Stalo 
se tak v září 1361. Karel přijímá uherskou delegaci. Přišli si stěžovat 
na Moravany a jejich nájezdy do pohraničí. Karel chtěl strany smířit. 
Pohostil Uhry nejlepším vínem. „Pijte pánové, snad se vám nezdá 
naše víno trpké? Je v něm naše zem, tráva, hlína...“ Víno se pilo, 
rozvazovalo jazyky, hovory směřovaly k politickým úvahám. Karel 
pod vlivem číše vína urazil uherskou delegaci nevhodným slovem 
na adresu jejich královny Alžběty. Usměvy ztuhly. Uhři povstali: 
„Urazil jsi našeho krále! Vypovídáme Ti válku!!“ Karel vystřízlivěl, 
vymlouval se na víno. Marně. Evropa začala zbrojit. Karel hledá 
pomoc. Malá česká země a proti ní spojenci Uhrů od Tyrol, dánského 
a polského království až po Tatary! V době dvouletého vyzbrojování 
byla dokonce vyhotovena písemná úmluva o tom, jak si spojenci roz-
dělí Karlovy země. V této historicky vypjaté době umírá při porodu 
i s nedonošeným dítětem Karlova třetí žena Anna Svídnická. Bylo 
jí 23 let. Napětí mezi soupeři nepolevuje a král Karel IV. si nemůže 
dovolit truchlit. Nakonec je tu opět Karel se svým  diplomatickým 
umem. Aby zažehnal krveprolití, nabídne sňatek mladé, 16ti leté 
Alžbětě Pomořanské, která je praneteří Alžběty Uherské - té, kterou 
„ovíněný“ Karel IV nechtě urazil. Kdo by odmítl přijmout do rodiny 
v jedné osobě krále českého a císaře římského!? Čtvrtá manželka 
dala Karlovi pět dětí a jediná z manželek ho přežila.
Je 29. 11. 1378 tři hodiny po slunce západu. Prahou znějí zvony. 
Českou zemi opustil její milovaný Král Karel IV., Císař římský. Na 
jeho pohřbu mu byl právem udělen titul poslední - „Otec vlasti.“
Uctěme památku „Otce vlasti“ a buďme pokračovateli  jeho snu o 
svobodné České zemi.

Viva la musica

Mgr. Silvana Karafiátová

Na začátku školního roku 2015/16 byl na Základní škole v Zaječí 
založen školní pěvecký sbor. Nejprve byly vyzkoušeny všechny děti. 
Byli vybráni žáci, kteří správně zazpívali vybranou písničku a kteří 
úspěšně zvládli rytmické cvičení. Hned na začátku jsme si vybrali 
jméno. Rozhodli jsme se pojmenovat náš školní sbor podle latinského 
kánonu Viva la musica (Ať žije hudba). Většina žáků do sboru chodila 
právě z lásky k hudbě a musela překonat spoustu úskalí. Pracovali 
jsme na správném dýchání, melodii, frázování. Poprvé jsme vystoupili 
na vánočním koncertu, kde jsme zazpívali několik vánočních koled. 
Na konci roku jsme na obecním úřadě uspořádali vánoční vystoupení. 
Publikum zde mělo možnost uslyšet i děti z klavírního kroužku a 
dramatického kroužku. Na začátku nového roku jsme hned začali 

připravovat program na květnové vystoupení, na němž jsme s velkým 
úspěchem zazpívali 5 písní (Otec Radudaj, Pieseň o babkynom vrchu, 
Pět ježibab, Chim chim, Tři kříže). Protože jde o začátky sborového 
zpěvu, rozhodla jsem se první rok s dětmi zpívat jen jednohlasé 
písně. Příští rok však 
vyzkoušíme i sklad-
by dvojhlasé. Všem 
dětem děkuji za čas, 
který sboru věnovaly. 

Děkuji za výdrž, píli 
a nadšení.

 
Bylo mi potěšením 
s nimi pracovat.

Ze starých kronik

Mgr. Kristýna Dobešová Zimmermannová

Tentokrát spolu nahlížíme do farní kroniky a nalistujeme 70 let 
starý zápis z roku 1946. 
Zde je jeho plné neupravené znění:
„V roce 1946 nastává jakási stabilizace v životě farníků. Je veliká 

úroda vína. Ceny jsou ještě dobré – farníci trží. Někteří peníze 
nehospodárně rozhazují. Okurků a rajčat nadbytek, špatný odběr – 
proto tyto plodiny zůstávají hníti na polích. Suchý rok. Nedostatek 
sena, slámy a krmiva pro dobytek. Němci jsou dále odsunováni ze 

Zaječí. Též vldp. adm. Konrád Kornherr odchází do Rakous (kde se 
stává farářem). Jako antifašista má dovoleno vzíti si sebou veškeren 
svůj majetek. Fara pustne čím dále tím více, ježto kostelní výbor 
nemá peněz. Nový administrátor Fr. Blažek, farář v Přítlukách má 
to potěšení starati se, aby faru udržel. Jsou zasklena okna, střecha 
trochu opravena. Vítr znovu shazuje. Do fary teče. V kostele jsou 
zasklena okna, střecha opravena, ježto teklo do sakristie a klenba 
chrámu vodou též prosakovala. Tak provisorně bylo předejíto vel-
kým škodám, v roce 1947 se chystá důkladná oprava shnilých krovů 
střechy chrámové a dá-li Pán Bůh též fary. V roce 1946 se vrátil též 
jeden zvon z Vídně, jeho hlas je však nachraptělý.“
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Tříkrálová sbírka 2016 – poděkování

Mgr. Kristýna Dobešová Zimmermannová 

Vážení spoluobčané, děkujeme všem, kteří přispěli na Tříkrálovou 
sbírku a přijali vlídně naše koledníky. Sbírka se konala o víkendu 
2. a 3. ledna. Vybralo se celkem 18.543,- Kč. Bohužel jsme z důvodu 
malého počtu skupinek a chladného počasí nestihli obejít část ulice 
Vinařské. Tímto se omlouváme všem, kteří na nás trpělivě čekali. 
Velký dík patří také těm, kteří se podíleli na organizaci veřejné sbír-
ky - vedoucím skupinek paní Veronice Šenkýřové, Martině Veselé a 
Božence Zborovské. Hlavně však děkujeme dětem, které věnovaly 
svůj volný čas pomoci druhým. „Tři krále“ představovali Klára Klei-

nová, Klára a Bára Babáčkovi, Adélka, Eliška a Leontýnka Zborov-
ské, Nela Šenkýřová, Josef Šen-
kýř, Lucie Schafferová,  Martin 
Futroš, Valérie Veselá, Michal 
Veselý, Štěpán Dobeš  a Valé-
rie Zimmermannová. Finanční 
výtěžek sbírky bude použit na 
aktivity Oblastní charity Břec-
lav - pomoc handicapovaným, 
nemocným, seniorům a matkám 
s dětmi v tísni. Bližší informace 
na http://breclav.charita.cz/.

Rozhýbáme Zaječí?

Milan Novák 

„24 Fit Klub Zaječí“ již několik měsíců spojuje myšlenku zdravého 
pohybu se zdravou stravou a zdravým myšlením. Cvičíme v místní 
tělocvičně, venku, chodíme běhat, navštěvujeme posilovnu, pořádáme 
víkendy, vzděláváme klienty atd.
Máme radost z výsledků  lidí, kteří  jsou k sobě a k získaným 

informacím poctiví. Poznávají své tělo, myšlenky. Těmto lidem se 

daří udržet si zdravou váhu, případně redukovat, formovat postavu 
a hlavně uzdravovat tělo! Protože pokud má tělo to, co potřebuje, 
tedy zdravou stravu, zdravý pohyb a zdravou psychiku, funguje 
perfektně ve všech směrech! 
Kdokoli má možnost se k nám přidat a poznat jaké to je, když tělo 
prosperuje ve všech oblastech. 
Fyzická/zdravotní prosperita, duševní prosperita, finanční prosperita. 
To vše přináší „24 Fit Klub Zaječí“!
Tel: Eva – 721 126 189, Dana – 721 815 770

Noc kostelů

Mgr. Kristýna Dobešová Zimmermannová

Noc kostelů byla v našem krásném kostele sv. Jana Křtitele zahájena 
dne 10. června v 18.00 hodin. Na návštěvníky čekal koncert pěveckých 
sborů „DOMINO CANTAT“ a „POLYFONIA“. Oba pěvecké sbory, pod 
vedením Mgr. Kristýny Dobešové Zimmermannové a Mgr. Ladislava Straky, 
navštěvují ve svém volném čase studenti Gymnázia v Břeclavi. Po skončení 
koncertu, kdy zazněly skladby P. Ebena, D. Hamiltona či Staročeský chorál 
nebo písně převážně duchovního charakteru, si mohli poutníci a hosté 
individuálně prohlédnout interiéry kostela. Již tradičně byla přístupná také 
věž kostela, odkud je nádherná vyhlídka do širokého okolí. 
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Zpráva o činnosti MO MRS Zaječí 
za rok 2015

Výbor spolku MRS Zaječí

Vážení spoluobčané, rádi bychom Vás se-
známili s činností našeho spolku v roce 2015. 
V tomto roce se nám podařilo rozšířit členskou 
základnu o cca 30 nových členů. Z nově 
přijatých  je 10 dětí ve věku do 15. let, což 
nás velmi těší. Stav členské základny spolku 
k dnešnímu je tedy 295 členů. 
   Zejména oslovení naší nejmladší rybářské 

generace bude pro nás v příštím období jednou 
z hlavních priorit. Protože jedině  v našich 
dětech a mládeži  leží budoucnost a víra v  
pokračování tradice sportovního rybářství 
v naší obci. V rybářském spolku MRS Zaječí 
je nyní registrováno 23 dětí ve věku do 15 let 
a 13 členů ve věkové kategorii mládež, což 
je věk 15 – 18 let. Těmto kategoriím rybářů 
bychom se v budoucnu chtěli věnovat zejmé-
na. Také proto  se již třetím rokem věnujeme 
rekonstrukci obecní budovy tzv. moštárny na 
ulici Školní č. 129, kde jsou již dnes k dis-
pozici zrekonstruované prostory pro potřeby 
spolkového života včetně činností dětského 
rybářského kroužku. V roce 2015 byla vymě-
něna okna v celém objektu, byly dokončeny 
úpravy vnitřních prostor sádrokartonovými 
obklady, vybudována nová vodovodní šachta a 
budova byla ze strany do ulic opatřena novou 
fasádou, kde je ještě potřeba dodělat pode-

zdívku. Zbývá nám dokončení úpravy areálu 
dvora včetně fasády a odvodnění. Upraven 
bude i terén před budovou.                                                                                             
   Pro děti do 15 let byl získán samostatný 
rybníček na loukách a do rybníčku již byla 
vysazena násada ryb. Na jaře počítáme se 
slavnostním zahájením provozu. Rybařit zde 
bude umožněno pouze 
dětem do 15  let věku 
bez ohledu na to, jestli 
jsou členy spolku nebo 
ne. Lovit budou moci 
za doprovodu výborem 
spolku pověřeného do-
spělého  rybáře. Naší 
vizí  je  vybudovat  na 
rybníčku pro děti záze-
mí ve formě přístřešku 
proti dešti a další záze-
mí, například  instalace 
plovoucího mola ze zá-
padní strany od lesíku 
pro snadnější přístup 
dětí k vodě. To všechno 
proto, aby se našim dětem v lokalitě líbilo a 
rádi se sem vracely. Na začátku roku 2016 nás 
čeká výstavba oplocení kolem rybníčku proti 
vniknutí nepovolaných osob. Materiál a sou-
hlas vlastníka pozemku máme již k dispozici.

 
Další aktivity spolku v roce 2015: 
- úklid veřejných prostor v areálu obce 
- sečení  trávy a odstraňování náletových 

dřevin v revírech
- rybářské závody dospělých
- rybářské závody dětí do 15 let
- doplňování rybí obsádky do revírů.
Veškerá uvedená činnost  je samozřejmě 
velmi finančně náročná. Proto bychom chtěli 
poděkovat zejména představitelům Obce 

Zaječí za jejich nejen finanční podporu, bez 
které bychom náš krásný koníček, kterým 
beze sporu sportovní rybolov je, nebyli schop-
ni v takové míře zajišťovat. Výbor spolku 
děkuje i všem našim členům, kteří se svou 
prací podíleli na zvelebování celého areálu, 
který spolek obhospodařuje.

Petrův Zdar

Fotbalové jaro nic moc

Za výbor TJ Sokol Zaječí Bohdan Baláš, předseda

V době uzávěrky toho čísla chybělo sehrát do konce mistrovské 
soutěže okresního přeboru mužů tři kola, takže když se formovaly 
tyto řádky nebylo  ještě nic  rozhodnuté. Mužstvo mužů hrající 
okresní přebor šlo sice do soutěže s ambicemi bojovat o postup, 
ale jarní část ročníku 2015/2016 ho nezastihla v optimální formě. 
Nakonec z toho byl celkem dramatický boj o zachování v soutěži. 
Vše se víceméně zkomplikovalo porážkou 2:1 od posledních Kostic. 
Zaječští sice zabojovali v Hustopečích, kde uhráli remízu 2:2 a nikdo 
by se nedivil, kdyby tam vyhráli. Šancí na to bylo dost. Pak ale přišla 
zcela zbytečná domácí porážka 1:2 od lídra soutěže z Charvátské 
Nové Vsi. Hosté dali vítězný gól po chrubé chybě obrany pár minut 
před koncem a začalo to být dost kritické. V ten moment bylo totiž 
dost možné, že z OP budou muset sestoupit tři mužstva, protože v 1. 
B třídě byly na chvostu tabulky tři celky z našeho okresu, které by 
sestupovaly do OP. Z tohoto pohledu můžeme za veledůležité označit 
utkání v Hruškách. Domácí bojující o postup byli jasným favoritem 
a pro zranění několika hráčů by na naše citelně oslabené mužstvo 
vsadil málokdo. Opak byl pravdou a svěřenci tandemu A. Krůza a 
L. Bidmon po brankách L. Protivínského, A. Havleny, M. Masaře a 
J. Valenty dosáhli senzačního vítězství, které bylo, pokud mužstvo 
zvládlo poslední tři zápasy, bezesporu klíčové. 
Následně však mužstvo nedokázalo bodovat doma s Vrbicí a prohrálo 

vysoko 3 : 0 a v Přibicích pak 2 : 1, kdy druhý gól inkasovalo těsně 
před závěrem v 90. minutě. Naštěstí v posledním domácím zápase 
s Valticemi jsme při troše štěstí zvítězili v poměru 3 : 2 a v tabulce 
tak obsadili konečné 10. místo a udrželi se tak v okresním přeboru 
i pro následující sezónu. Nejlepším střelcem mužstva se stal Adam 
Havlena s deseti brankami před Přemkem Pálkou s 9 střelenými góly.
Po podzimní části vše nasvědčovalo tomuto, že na III. třídu mužů 
budeme chodit v nové sezóně díky B mužstvu. To totiž suverénně 

vedlo svoji skupinu ve čtverce a zdálo se, že nic nebrání v cestě k po-
stupu. Zimní přestávka ale asi byla na hráče příliš dlouhá a celek šel 
od porážky k porážce, takže postupový sen se celkem brzy rozplynul 
jak pára nad hrncem. Škoda. Možná, že mužstvu ublížilo mnohem 
víc, než se mohlo zdát, že do A týmu odešel střelec 5 branek Michal 
Masař a pro vážné zranění nemohl v jarní části nastupovat autor 6 
branek Lukáš Svojanovský. 
Hodně nahoru šel v poslední době výkon našich žáků hrající okresní 
soutěž. Kluci pod vedením Bohdana Baláše dokázali ve svých utká-
ních bodovat a odpoutali se z posledního místa v tabulce. Velký díl 
na tom má bezesporu kanonýr mužstva Samuel Furch, který má na 
svém kontě 26 vstřelených branek.
Velkou radost nám dělají naši nejmenší fotbalisté vedení trojicí K. 
Ptačovský, G. Hassmann a V. Ševčík. Mladší i starší přípravka patří 
ve svých soutěžích k nejlepším celkům. Odměnou některým z nich 
je, že byli nominováni do kvalifikačního kempu reprezentace OFS 
Břeclav. Jsou to Strýček Daniel, Štefka Samuel, Hassmann Ondřej 
a Nikolas Havlena. 
Ať už uplynulý ročník dopadl jakkoliv, je třeba poděkovat především 
zastupitelstvu obce, které na činnost Sokola uvolňuje z obecního 
rozpočtu klíčovou částku. Díky finančnímu daru obce byl na hřišti 
uveden do provozu nový vrt sahající do hloubky 60 metrů. Díky 
tomu bychom měli mít dostatek vody pro závlahu trávníku po celé 
léto. Samozřejmě děkujeme i všem ostatním za jakoukoliv pomoc, 
které si nesmírně vážíme. V neposlední řadě děkujeme všem věrným 
fanouškům za podporu a přízeň, kterou zaječskému fotbalu věnují.
Děkujeme sponzorům: Jana Hasilíková - Obec Zaječí, Radek No-

váček - Restaurace Sokolovna, Tomáš Skládaný a Libor Damborský 
- Hotel U Zlaté podkovy, Radek Stehlík, Luboš Osička a Zdeněk 
Maňák, Stolařství Štefka, Josef Ševčík, TJ Sokol Zaječí - Bohdan 
Baláš, Tomáš Protivínský a David Majerník - TomDave, Svatopluk 
Herůfek. V neposlední řadě velice děkujeme rodičům všech dětí za 
podporu a pomoc při konání všech zápasů a ostatních akcí.
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Máme na to!

Milan Hasilík

S tímto vítězným pokřikem oddíl stolního  tenisu, družstvo A, 
zakončilo druhé působení v základní skupině okresního přeboru 
svoji úspěšnou činnost.
Když bych zrekapituloval naši účast ve skupině, první rok třetí 
místo, druhý rok druhé a pro nás postupující místo do vyšší soutěže. 

Jsem velmi rád, že všichni čle-
nové svým přístupem k tomuto 
sportu splnili mé očekávání a s 
vynikajícími výsledky v soutěži, 
učinili  radost nejen mně, ale 
i svým fanouškům a úspěšně 
reprezentují naší obec.
V této soutěži máme přihlá-
šeno ještě  jedno družstvo do-
spělých, které prozatím čerpalo 
nováčkovské zkušenosti. Věřím 
však,  že půjdou ve  šlépějích 
družstva A a v příští soutěži 
budou  ovládat  přední místa. 
Přihlášku do soutěže dorostu 
jsem podal i pro naši nejmladší 
základnu, která se svého úkolu 

zhostila s velkým uznáním.
Všem patří velký dík za obětavost v uplynulé sezóně.
V závěru roku uspořádal náš oddíl stolního  tenisu  již  tradiční 

„Vánoční turnaj“ pro žáky ZŠ. Pro malý zájem místních žáků jsme 
pozvali náš sousedský oddíl žáků z Rakvic. Turnaj si všichni užili.
Dále jsme uskutečnili „Štěpánský turnaj ve stolním tenise“, kde 
dospělí změřili své síly ve čtyřhrách. Oslovili jsme i sousedské oddíly, 
které svou účastí zpestřili průběh této akce. Zúčastnilo se 16 dvojic 
z Velkých Němčic, Pouzdřan, Milovic, ale i z Brna. Akce měla velký 
úspěch. Bylo to příjemné rozloučení s uplynulou sezónou, na závěr 
všichni prohlásili, že už teď se těší na příští konec roku v Zaječí.
Náš oddíl byl také nápomocen v uspořádání akce MŠ „Maškarní rej“.
Chceme poděkovat za sponzorování vánočního turnaje Vinařství 

Vajbar, které věnovalo ceny pro všechny účastníky turnaje, dále obci 
Zaječí za poskytnutí občerstvení a cen pro děti. Nesmím zapome-
nout  poděkovat vedení ZŠ Zaječí, které nám umožňuje v prostorách 
tělocvičny provozovat naši sportovní činnost.
Všem členům našeho oddílu, i těm nejmladším, bych chtěl podě-
kovat za příkladný přístup k reprezentaci naší obce a věřím, že naše 
činnost bude i ve vyšší soutěži úspěšná.

POZVÁNKA
Tímto bychom rádi pozvali všechny sponzory, děti a rodiče 

hráčů na turnaj Memorial Miroslava Cögera dne 25.6.2016 v 
9.30 v areálu TJ Sokol Zaječí. Turnaje se zúčastní tyto týmy: 
Mladší přípravka Zaječí, Nikolčice, Valtice. Starší přípravka 
Zaječí, Nikolčice, Rakvice. Občerstvení zajištěno. Těšíme se na 
společný příjemný sportovní den.

Starší přípravka - třetí místo v okresním přeboru:
brankář: Kája Ptačovský, druhá řada zleva: Nikolas Havlena, Mi-
kuláš Strýček, třetí řada zleva: Filip Kuba, Daniel Strýček, Tomáš 
Barvík, Ondřej Hassmann, Samuel Štefka, trenéři: Zdeněk Havlena, 
Jiří Štefka

Mladší přípravka - vítěz okresního přeboru:
brankáři zleva: Jakub Průdek, Tomáš Ptačovský, druhá řada zleva: 

Lucas Damborský, Radek Duchan, Pepa Králík, Robin Jeřábek, 
Šimon Průdek, Nikola Králíková, Tobiáš Benada, třetí řada zleva: 
Jiří Šebesta, Luboš Osička, Ondřej Leitner, Simon Herůfek, trenéři 
zleva: Josef Králík, Gustav Hassmann, Jaroslav Macálka, vedoucí 
mladší a starší přípravky Karel Ptačovský.
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Zaječské otevřené sklepy 2016

Vinaři Zaječí

Již brzké ranní slunce a modré nebe dává tušit, 
že to bude krásný den. Je sobota 21.5.2016 a 
v Zaječí vypukl třetí ročník otevřených sklepů. 
Po loňské nepřízni počasí, které z rozkopané 
obce vytvořilo bahenní lázně, to měl letošní rok 
zjevně napravit. Již od brzkého rána vypukly po-
slední přípravy všech vinařů na nápor návštěvní-
ků. V 9 hodin se otevřelo Turistické informační 
centrum a ihned se dovnitř nahrnuli nedočkavci, 
aby si mohli vyzvednout vstupenky zakoupené 

v předprodeji, či je pořídit přímo na místě. Slunce vykouzlilo úsměv 
na tváři všech příchozích, a tak i chvíle strávená čekáním ve frontě 
na vstupenky nemohla pokazit jejich dobrou náladu. Návštěvníci již 
tradičně obdrželi nezbytnou výbavu degustátora – taštičku na krk 
(letos v modré barvě) se skleničkou na koštování, mapku obce se 
všemi vinařstvími, jejich popis a nabídku vín k degustaci. Nesměla 
chybět láhev vody a slosovací karta na sbírání razítek, která zároveň 
prozrazuje, kolik vinařství se již podařilo navštívit. 

Návštěvníci letos nic neponechali náhodě a přijeli řádně připraveni. 
Mohli jsme tak potkat skupinku v kloboučcích s nápisem „Zaječí 
2016“, rozjívenou nevěstu z Plzně loučící se se svobodou se svými 
kamarádkami či zajíčky na koloběžkách, zkrátka, bylo se na co 
koukat. A rovněž bylo co poslouchat. Věhlas akce již evidentně 
překročil hranice naší republiky a díky tomu bylo možno slyšet 
polštinu, slovenštinu či angličtinu. Nejvzdálenější návštěvník patr-
ně pocházel z Indie a dle jeho vlastních slov byl unešený místním 
koloritem a atmosférou vinných sklípků. Vidět jej tančit na hity od 
skupiny Kabát pak byl zážitkem pro všechny ostatní. 
Avšak nejvýznamnějším hostem byl nepochybně olympijský vítěz a 
moderátor televizních novin Roman Šebrle. Ten si celou akci náležitě 
užil a nakonec zavítal i na večerní májovou zábavu, kde samozřejmě 
vzbudil nemalou pozornost. Zaječské víno mu velice chutnalo, a proto 
jsme s napětím očekávali, zda druhý den včas a svěží dorazí do re-
dakce hlavního zpravodajství na Primě… podařilo se a po sobotních 
radovánkách nebylo naštěstí ani památky. 
Na návštěvníky letos čekalo celkem 18 sklepů a vinařství. Přesu-
ny mezi vinařstvími i letos usnadňoval „Zaječský expres“. Ten se 
rovněž postaral o ranní dovoz návštěvníku z nádraží a přilehlých 
obcí a večer rovněž o jejich odvoz. Po uzavření vinařství v 19 hodin 
akce pokračovala večerním programem v areálu TJ Sokol. Dětský  
Folklorní soubor Hanýsek ze Šakvic sklidil oprávněný potlesk za 
hodinové vystoupení. Malí zpěváčci v krojích přitáhli okamžitě 
pozornost všech přítomných… a nebylo jich málo.  
Po vylosování cen mohla začít májová zábava s hudbou a tancem. 
Staří páni a jejich manželky se postarali o to, že pití teklo proudem 
a k jídlu byl skvělý guláš. Díky teplému počasí se akce protáhla až 

do brzkých ranních hodin. 

Program letošních otevřených sklepů byl tedy opravdu náročný, 
ale nikdo z návštěvníků si nestěžoval. Pouze někteří museli odložit 

nedělní odjezd, aby dostatečně vystřízlivěli. Nicméně zakončit pobyt 
procházkou po naší obci a dát si něco dobrého na zub před odjezdem 
určitě dojem z vydařené akce nepokazilo, spíše naopak. 
Vinaři přípravu otevřených sklepů nepodcenili a umožnili  tak 
všem návštěvníkům poznat kouzlo jižní Moravy. Letošní počasí 
jen dokreslilo všeobecnou skvělou náladu a dopřálo užít si akci od 
rána až do noci. Všem vinařům, starým pánům, jejich manželkám 
a organizátorům patří velké poděkování. 
Nyní se budeme připravovat na akci „Zaječská mladá vína 2016“, 

která se bude konat 5. 11. 2016. Budeme se těšit. 
Fotografie z akce naleznete na www.vinarizajeci.cz.

Okénko poezie

Moje dědinka - Miroslava Průdková
Kousek od Pálavy má rodná dědina,
kolem se rozléhá úrodná krajina.
Políčka s obilím, překrásné vinice,
Název má Zaječí ta krásná vesnice.

Na samém kopečku kostelíček stojí,
každý, kdo přichází, u něho postojí.
Hrdě se odráží v obzoru krajiny,
zdobí ho prastaré, hlazené kameny.

Ta krásná vesnice domů má na stovky,
malé i vysoké a také bytovky.
Pestří se barvami, do krásy vykvétá,
Že krásná je, skřivánek štěbetá.

Zpívá, píseň zpívá od jara k podzimu,
že naše dědinka nemá žádnou rovinu.
Z kopečka do kopce silnice se klikatí,
Snad se tu pocestný, snad se tu neztratí.

Rozhledna - Miroslava Průdková
Cesta se klikatí a stoupá do výšky,
turista, cyklista má radost z projížďky.
Ta trať je lákavá, i když je náročná,
Oddych jim připraví rozhledna bezpečná.

Tyčí se na vršku jako ta pávice,
dozdobí v krajině ty naše vinice.
Ze dřeva stavěná, schodů má desítky,
krásný je pohled na kraj z její výšky.

Široko daleko dohlédneš na ten kraj.
Uvidíš před sebou rozlehlý lužní háj.
Ta krása krajiny zcela tě okouzlí
a vánek větru vlasy tvé ti pohladí.
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Česká republika

SERVISNÍ TECHNIK
Požadujeme
SŠ/VŠ obor strojírenství/elektrotechnika, zkušenost se servisní činností 
výrobních zařízení, praxe v oblasti pneumatiky/hydrauliky výhodou, znalost 
anglického nebo německého jazyka  na komunikativní úrovni, řidičské 
oprávnění skupiny B, ochotu cestovat, vyhláška 50/78 sb., technicky 
orientovanou osobnost, pečlivost, fl exibilitu, dobré komunikační dovednosti 
pro komunikaci s dodavateli a zákazníky, odpovědnost a samostatnost při 
plnění úkolů, znalost práce na PC (MS Offi ce)
Náplň práce
montáž a zprovoznění dodávaných zařízení v závodech zákazníků po celém 
světě, provádění kontrol a oprav dodávaných zařízení, zaškolení personálu 
zákazníka technické poradenství a podpora zákazníků
Kontakt: kariera@zebr.cz

KONSTRUKTÉR
Požadujeme
SŠ/VŠ vzdělání strojního směru, znalost norem pro kreslení technické 
dokumentace, zkušenosti s 3D CAD systémem (Solidworks výhodou), 
samostatná a zodpovědná osobnost, schopnost spolupracovat v týmu, 
řidičské oprávnění skupiny B
Náplň práce
konstrukce nástrojů, výrobních strojů a zařízení, zpracování návrhu 
konstrukčního řešení podle zadání zákazníka, výběr vhodných strojních 
součástek a systémových komponentů nakupovaných dílů, rozpracování, 
návrh a tvorba technické dokumentace,  spolupráce s výrobními úseky a 
oddělením kvality
Kontakt: kariera@zebr.cz

TECHNOLOG VÝROBY
Požadujeme
SŠ/VŠ vzdělání strojírenského směru, orientaci ve výkresové dokumentaci, 
znalost problematiky obrábění konvenčními i CNC stroji, zkušenosti s 3D 
CAD/CAM systémem (SolidCAM výhodou), samostatnost, zodpovědnost 
a komunikativnost, schopnost spolupracovat v týmu, znalost práce na PC 
MS Offi ce a ERP (Helios Orange výhodou), praxe v oboru obráběče vítána
Náplň práce
vytváření technologických postupů a návodek v ERP systému, výběr 
vhodných strojních a ručních pracovišť, objednávání hutního materiálu 
a polotovarů, zajišťování kooperační výroby, normování prací, kontrola 
a aktualizace výrobního plánu, komunikace s konstrukčními, výrobními a 
kontrolními úseky, kalkulace náhradních dílů
Kontakt: kariera@zebr.cz

OBCHODNÍ ZÁSTUPCE S NĚMČINOU
Požadujeme
SŠ/VŠ vzdělání ekonomického nebo technického směru výhodou, znalost 
německého a anglického jazyka, znalost práce na PC, praxe v obchodní 
činnosti vítána, dobré organizační a komunikační schopnosti, samostatnost 
a zodpovědnost, komunikační a analytické dovednosti, ochotu učit se 
nové věci, schopnost spolupracovat v týmu, řidičské oprávnění skupiny B, 
ochotu cestovat
Náplň práce
výběr nejvhodnějších obchodních partnerů, jednání a budování 
dlouhodobého zdravého, vztahu s obchodními, partnery po celém 
světě, zjišťování situace na trhu, řízení procesu, obchodování v souladu 
s potřebami zákazníků, samostatné vedení obchodních případů, technické 
poradenství zákazníkům
Kontakt: kariera@zebr.cz

NABÍZÍME
- práci ve stabilní české společnosti s dlouholetou 

tradicí a celosvětovou působností
- různorodou a zajímavou práci v oblasti výroby 

zařízení pro stínící techniku
- možnost profesního růstu a vzdělávání
- práci v přátelském kolektivu
- motivující fi nanční ohodnocení, výkonnostní prémie
- práce na plný úvazek v jednosměnném provozu
- smlouva na dobu neurčitou
- pružná pracovní doba
- příspěvek na dopravu
- bezplatné kurzy AJ ve fi rmě
- dotované závodní stravování
- zvýhodněné tarify mobilních operátorů pro 

zaměstnance a rodinné příslušníky
- možnost profesního rozvoje a kariérního růstu

Volné pracovní pozice

HLEDÁME

Řádková inzerce: Koupím v Zaječí rodinný dům se zahrádkou i k možné rekonstrukci. Volejte nebo pište 605 982 553.
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Rok 2016 se zahrádkáři – vinaři v Zaječí

PhDr. Marie Vlčková

Co se podařilo?
O Velikonocích letošního roku 2016 proběhla za podpory obce po 
dvacáté šesté oblíbená akce - výstava vín s ochutnávkou vín (stylový 
„košt“), kterou od roku 1991 jako pravidelnou a dnes již tradiční 
pořádá organizace Českého svazu zahrádkářů – naši vinaři ve 
vinárně u Nosretiho. Již samotná příprava koštu v rámci hodnocení 
zařazuje Zaječí mezi okruh dobře známých vinařských obcí Pálavy. 
Navíc hodnocení a koštu se účastní nejen místní, ale také vinaři a 
zájemci z dalších vinařských lokalit a obcí, odkud vedle domácích 
vín dostáváme také řadu soutěžních vzorků na košt.

Letos na hodnocení pracovalo celkem 16 degustačních komisí, 
které posuzují a bodují přihlášené vzorky v soutěžních odrůdách a 
kategoriích. Práce ovšem začíná samotným shromažďováním vzor-
ků a často vyprošováním a přemlouváním k jejich poskytnutí pro 
hodnocení – ne každý vinař, zejména z malovinařů, chce a umožní, 
aby chuť a kvalita jeho vína a srovnání s jinými bylo bodováno z 
„cizích“ úst. Úvodem degustace zazní proto určitá společná meto-
dická doporučení garantů a odpovědnost za objektivitu hodnocení 
v komisích pak nesou především předsedové degustačních komisí, 
kteří by měli udržet jednotný pohled a přístup k bodování, nepřipustit 
některá laická zkreslení a  zejména nepodlehnout módním chuťovým 
vlnám, jak se občas projevují.

Na koštu bylo hodnoceno, vystaveno a ochutnáváno vedle bílé a 
červené směsi a rosé celkem 20 bílých odrůd a 14 červených odrůd, 
uděleno 96 zlatých medailí nejlepším z vín a vybráni a vyhlášeni tři 
championi výstavy (z bílých vín  Chardonnay Ing. Kubíka z Hrušo-
van, z červených vín Frankovka zaječského Vinařství Nosreti a  rosé 
Ing. Pavlici ze Zaječí) nejvýše hodnocená kolekce (opět zaječského 
Vinařství Nosreti). Cenu starostky obce za svůj Cabernet Moravia 
obdržel Jaroslav Kadlec ze Zaječí, známý a zasloužilý vinař a občan. 

Za letošní úspěšný průběh koštu a jeho kvalitní přípravu včetně 
skleniček, katalogu, obsluhy atd. až po slavnostní představování 
vítězů a konečný úklid po koštu,  je  třeba děkovat obětavé práci 
konkrétních lidí, ať již vinařů z výboru organizace a výstavního 
výboru, spolupráci s obcí Zaječí a s dalšími sponzory, tak práci všech 
těch, kteří se podílejí na technické a obsahové přípravě, zejména 
obstaratelům a degustátorům vzorků na bodování včetně garantů 
výstavy, hostitelskému vinařství Nosreti, organizátorům vlastního 
dne výstavy a občerstvení, chlapcům a dívkám obsluhujícím v sále 
a oblíbené cimbálové hudbě. Účast na koštu místních i hostů mile 
překvapila, každým rokem výstava přitahuje obrovskou pozornost.

Co připravujeme?
Srpnovou slavnost u Kapličky sv. Floriána (zasvěcené také sv. 

Urbanovi a sv. Vavřinci) organizovanou jako setkání občanů obce u 
této příležitosti se mší svatou, s cimbálovou muzikou, občerstvením, 
tancem a volnou zábavou.   V tomto roce – při zachování názvu 
Svatovavřinecká neděle - plánují organizátoři přesun slavnosti na 
poslední neděli v měsíci, na 28. srpna 2016, tedy v termínu konání, 
který se zdá vhodnější nejen pro srpnové  dovolenkáře, ale  také 
jako hezké zakončení léta a vykročení do školních a pracovních 
zářijových dnů.

Spolu s obcí a za její podpory tak budou mít opět příležitost sejít 
se sousedé a známí, vyslechnout slovo Boží, zaposlouchat se do 
melodie a slov lidových písniček, případně zazpívat si s muzikou, 
posedět a promluvit si u místních vín, poskytnutých zahrádkáři – 
vinaři;    je to přeci chvíle pozastavit se a pozdravit se, koštovat a 
hlavně popovídat si v příjemné atmosféře letní pohody o tom, co je 
v obci a mezi námi nového, nechat se oslovit krajinou a výhledy na 
Pálavu a Novomlýnské nádrže, náladou i vínem u příležitosti tak 
milé, která pohladí na duši. 

Na co se těšíme?
Na Vás, na Váš zájem o dění v obci a na účast jak na koštech, tak 
na srpnových setkáních u Kapličky sv. Floriána..

Společenská kronika

Životní jubilea                                                  
Leden
Piták Zdeněk    60 let
Kratochvílová Jarmila  60 let
Pálková Božena   60 let
Pálka Jaroslav    65 let
Horáček František  65 let

Únor
Burešová Marie   60 let
Hájková Věra    60 let
Holešinský Josef  60 let
Krčková Marie    65 let
Svrčková Jitka    65 let
Vrtiš Vladimír    70 let
Ptačovský Jaroslav  75 let
Miková Marie    80 let
Kalivodová Milada  85 let

Březen
Dohnalová Zdeňka  60 let
Kučerová Terezia  60 let
Pavlicová Hana    60 let
Tomková Růžena  60 let
Petrásek Josef    70 let
Bučková Vlastimila  75 let
Petrlová Věra    80 let

Duben
Frýbertová Valerie  60 let
Horáková Jana    60 let
Kratochvíl Václav  65 let
Krčka Jiří    65 let
Navrátilová Marie   65 let
Pleskačová Jiřina  70 let
Hamanová Jarmila  75 let
Šiprová Hana    75 let

Květen
Petrlová Miloslava  60 let
Rožnovský Jiří    60 let
Kmoníček Rudolf  65 let
Navrátilová Ludmila   65 let
Zemánek Josef    65 let
Latýnová Ludmila  70 let
Luska Alois    70 let
Mikulicová Růžena  70 let
Měričková Marie  70 let

Červen
Vaculčík Josef    60 let
Latýnová Marie   70 let
Pálková Eva    70 let
Polášková Alena  70 let

Narozené děti
Novotná Ema
Matějka Šimon
Nováček Dominik
Buchta Šimon
Osičková Vanessa
Kovačič David
Dohnal Charlotte Sofie
Kopečný Christian

Rozloučili jsme se s našimi spoluobčany
Popovská Anna
Zajícová Jozefína
Pohanka Zdeněk
Cichra Václav

Žádáme občany, kteří si nepřejí zveřejnění 
jejich jmen při životních jubileích, jmen jejich 
narozených dětí, zemřelých příbuzných a 
uzavření sňatků ve zpravodaji Radniční listy, 
aby toto nahlásili v kanceláři obecního úřadu 
vždy před uzávěrkou zpravodaje. 
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Úvodní slovo starostky

Vítězná kolekce vín Vinařství Nosreti

Svatovavřinecká neděle u kapličky - členové zahrádkářského svazu Zaječí

Komise při hodnocení vín

Cimbálová muzika u kapličky

Vyhodnocení Vinařství Zborovský

Mše svatá při Svatovavřinecké neděli u kapličky

Výstava vín 2016
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Velikonoční jarmark 

Dopravní soutěž mladých cyklistů

Členky sboru pro občanské záležitosti
„Obcí“ odstraněné náletové plevelné akáty podél silnice na Nové Mlýny pro-

zatím nahrazují bodláky a lebeda.

Víno v pískovcovém sklepě Otevřené sklapy 2016 – loučení se svobodou.


